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ZADEVA: Dobesedni zapisnik 37.seje občinskega sveta Mestne občine Kranj,  ki je bila v sredo,  dne 28. 9. 2022, 

ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16,  stavbe Mestne občine Kranj.  

 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

En lep dober dan, vidim, da nam je osem minut čez četrto uspelo doseči sklepčnost, tako da lep pozdrav vsem 

skupaj. Dobrodošli na 37. redni seji, verjetno, da predzadnji v našem mandatu. Zdaj bi pa predno začnemo, bi 

seveda dolžnost kliče, da vam tole preberem. Pa bi prosil, da kar vsi vstanite. Spoštovane svetnice, spoštovani 

svetniki, kot veste, se je 20. septembra v 94 letu starosti  za vedno poslovil gospod Stanislav Božič. Gospod Božič 

je v letih 1978 do 1982 predsedoval skupščini Občine Kranj oziroma opravljal funkcijo župana. V času svoje 

kariere je bil državni sekretar za delo v Ljubljani, predsednik občinskega sindikalnega sveta in predsednik 

občinskega odbora Socialistične zveze delovnega ljudstva Slovenije, sledilo je vodenje skupščine občine Kranj, 

po izteku mandata pa je poklicno pot nadaljeval in zaključil kot direktor Zavarovalnice Triglav Kranj. V času 

njegovega županja so bile načrtovane številne nove šole, na območju Planine so zasnovali gradnjo dveh osnovnih 

šol, in sicer Osnovne šole Matija Čopa in osnovne šole Jakoba Aljaža, takrat kot se boste spomnili, Osnovne šole 

bratstva in enotnosti. Na Zlatem Polju je bila zaradi potrebe nadaljnjega izobraževanja v načrtu gradnja nekdanje 

srednje iskrške šole ter fakultete in dijaškega doma. Poklicnemu delu je bil povsem predan, opravljal ga je srčno 

in z velikim navdušenjem, vedo povedati prijatelji in sorodniki. Prosimo vas, da v spomin na gospoda Stanislava 

Božiča sejo začnemo z minuto tišine. Stanislava Božiča bomo ohranili v spoštljivem spominu, slava mu. Najlepša 

hvala. Predno bi začeli s sejo, bi prosil glede na vaša vprašanja, Sašota, če bi nam lahko povedal o nedavnem 

oziroma včerajšnjem požaru, ki se je zgodil v Majdičevem mlinu. Sašo, prosim.  

 

SAŠO GOVEKAR (vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje) 

Lep pozdrav tudi v mojem imenu. Jaz ne bi začel s statistiko, ker to ste že brali v medijih oziroma slišali, samo na 

brzino, 133 udeležencev, tako profesionalne gasilske brigade kot ostalih vseh 16 PGD na samem požaru od 

praktično 0.00 do 06.00, požarna straža se opravlja do nadaljnjega, tudi vse te dni. 67 evakuiranih, od tega do 

druge zjutraj, tretje ure zjutraj 50 zainteresiranih za nastanitev, do tretje ure oziroma četrte ure je od teh 50 

praktično 90 procentov našlo zatočišče pri sorodnikih oziroma 7 evakuirancev smo nastanili v Dijaškem oziroma 

študentskem domu. Vsi so že naslednji dan bili jaz bi rekel, v tem kontekstu na svojih domovih. Moram povedati, 

da praktično je sam požari sreča v nesreči, ker če bi se to zgodilo mesec prej ali dva meseca prej, bi gorelo vse 

po levem bregu, če gledamo dolvodno, ker te leteče saje, ti ogorki so se dvigali 20,30 metrov visoko, tako da 

smo tekom noči vdrli tudi v Grad Kieselstein na silo, pregledovali ostrešje na samem gradu Kieselstein in pa 

Starem mestnem jedru in opozarjali prebivalce, da so pozorni na svoja podstrešja, kaj se dogaja. Požar se je 

umiril ob 03.00 oziroma 04.00. Tako da je pomagal v nekem kontekstu tudi vreme, ki ga imamo v teh dneh. Sedaj 

se izvaja aktivnosti, danes smo izvajali aktivnosti za vrnitev petih familij oziroma petih družin v objekt, ki se drži 

objekta, ki je praktično nestabilen oziroma pogoret. Opraviti smo morali merilne, vse merilne teste, kar se tiče 
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elektro instalacije, s pooblaščeno firmo, štiri stanovanja sta ta preizkus preživeli, to zgornje stanovanje, ki je 

delno uničeno, predvsem zalito z vodo in pa streha v velikosti 4x5 metra pa tega certifikata ni dobilo, tako da 

ostaja nenaseljeno. Te familije oziroma družine se bodo tekom dneva oziroma jutrišnjega dneva naselile nazaj v 

svoja stanovanja, tako da iz naslova razseljenih oseb bi rekel, da je z današnjim dnem zadeva b.p.. Tekom 

včerajšnjega dneva smo vzpostavili skupaj s policijo tudi stik z novim lastnikom, z enim izmed lastnikov, 

polovičnim deležem lastnika, ki je bila relativno kooperativen, kooperativen v tem smislu, ker je treba nujno 

izdelati statično presojo in pa jasno po statični presoji odstraniti ruševine, ki predstavljajo nevarnost za okolico, 

tako za prebivalce, stanovalce kot obiskovalce in predstavlja tudi logistično logističen problem tako za mestni 

promet, ves ta problem se multiplicira na ostale dejavnike. S strani lastnike je bila zagotovljeno sodelovanje, 

kljub temu sem tekom dneva opravil, smo opravili posvet, sestanek z gradbeno inšpektorico, dvema in se 

pogovarjali o scenariju B, če lastnik iz kakršnegakoli razloga ne bo pristal tako na statično presojo in financiranje 

le tega in odvoz, kaj potem? Danes tekom dneva je bilo s strani lastnika podana informacija, da statični izračun 

bo izveden v roku 24 ur, to se pravi jutrišnji dan je tisti dan D, ko bi to dobili. Ta statika oziroma poročilo je osnova 

za forenziko, za policijo, da praktično fizično vstopi v objekt, če bo le to možno in če bo poročilo to omogočalo 

in se praktično ugotovi dejansko stanje, zakaj, kdaj s kakšnim namenom je bilo do vzroka oziroma kakšni so vzroki 

požara. Vse te dileme, ki se zdaj pojavljajo v medijih, da do požiga ni prišlo, da je prišlo, da so to narkomani, da 

so to ljudje, ki so jih videli, ki so bežali z nahrbtnikom. To so vse teorije zarot, ki se pojavljajo v medijih, končnega 

obvestila oziroma končne definicije, zakaj in kako, še ni, dokler forenziki ne opravijo svojega dela. Moram 

povedati, da pred kakšno uro sva s podžupanom smo odprli tudi zadevo, kar se tiče prometa, pretočnosti 

prometa, morate vedeti, da je Jelenov klanec, da je tukaj industrijska cona, da po Jelenovem klancu gre 40 

procentov prometa v staro mestno jedro oziroma skozi Kranj, da se čim prej sprosti ta zadeva, vsaj polovično, 

odločitev je, da počakamo do tega forenzičnega poročila, ne forenzičnega, statičnega poročila in da pristojne 

občinske službe opravijo oglede že danes, če ne pa jutri tekom dneva, in pripravimo varianto enosmernega 

prometa. Ustrezno semaforizirano in z ustreznimi obvestili občanom. Glede tega bi samo še dodal, kar se tiče 

škode, na srečo je to, da poškodovanih ni, razen manjših odrgnin, prehladov, ki so posledica lahko tudi tega, ker 

celo noč je deževalo. Je pa posledica na gasilskih vozilih. Gasilska vozila, štiri so praktično se talila, plastika se je 

talila od same vročine, morate vedeti, če so se talile plastike ogledala, odbijači od gasilskih vozil, da se je talilo 

verjetno kaj na ljudeh, ki so to delo opravljali. Bili sta dve sporni situaciji tudi na sami lestvi, ko se lestev ni 

umaknila, ko bi se morala, nekaj s programom, kar se večkrat dogaja na tej naši lestvi. Srečo se je končalo brez 

človeških posledic, kar je najbolj bistveno. Škoda je ocenjena na gasilskih vozilih začne se pri 50 tisoč evrih, če bo 

pa ta cisterna potrebna obnove, gre pa tudi do 200 tisoč evrov, če bodo kozmetični popravki, bo nekje okrog 100 

tisoč evrov, drugače pa 200, lahko tudi čez, to bodo pokazali servisi, pristojne službe, ki so pristojne za to. Jaz bi 

rekel, da z današnjim dnem oziroma jutrišnjim dnem je civilna zaščita oziroma sistem svoje delo opravil, kar se 

da, po moji oceni, zadovoljivo, da boljše praktično nekih pomanjkljivosti ni bilo, da boljše ne bi mogli opraviti, 

zdaj na delo nastopi forenzika, policija, ostali organi in v končni fazi, če lastnik ne bo sodeloval, kot sem uvodoma 

povedal, verjetno še država, to je gradbeni inšpektorat, potem pa zgodba, sami veste, kako gre, odločba, 

pritožba, odvetniki in tako naprej. Toliko zaenkrat, hvala, če je kakšno vprašanje, lahko še odgovarjam.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Sašo, kakšno vprašanje? Ne, potem se vsi skupaj pridružujemo zahvalil in čestitkam za res odlično 

opravljeno delo, tako profesionalcev kot pa prostovoljnih gasilskih enot, ki so posredovale. Hvala lepa tudi civilni 

zaščiti Sašotu, Vidu, za celonočno dežuranje in pa sprotno informiranje. Hvala. Mi pa zdaj začenjamo, kot sem že 

dejal, 37 seja, redna seja, in sicer najprej bi rad seznanil, kdo se je vse opravičil: Damjana Piškur, doktorica 

Andreja Valič Zver, Nataša Majcen in pa Gašper Peterc. Medtem lahko povem še, da je tukaj med nami 

predsednik nadzornega odbora Ivo Bajec in pa nekaj novinarjev, Simon Šubic iz Gorenjskega glasa, Peter Šalamun 

Žurnal24 in pa Nejc Poljanec iz Radia Gorenc. Naslednje obvestilo, kar nekaj obvestil oziroma veliko materiala 

imamo tukaj na mizi. Je, da je z dnem 30.08.2022 svetnica Sandra Gazinkovski izstopila iz svetniške skupine Liste 

za razvoj Kranja, dne 29.08.2022 se je ustanovila nova svetniška skupina Gibanje Svoboda, katere člani so Sandra 

Gazinkovski, Robert Nograšek, Nataša Majcen, Jernej Pavlič in pa Andreja Kert. To je od ostalih zadev, predno 
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začnemo s sejo. Zdaj pa začenjamo z ugotavljanjem prisotnosti pa bi prosil, da potrdite svojo prisotnost, hvala. 

23 prisotnih, 13 odsotnih, ugotavljam, da je mestni svet sklepčen. Gremo na gradiva, ki ste jih prejeli na mizo, 

poročilo o izvršitvi sklepov 36. seje, seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami, lahko povem, da smo 

v ponedeljek imeli tudi sosvet krajevne skupnosti, da smo obravnavali gradiva pa da ni bilo pripomb. Nekaj 

vprašanj, bolj kaka dobra debata. Zdaj pa gremo po tem, kaj ste dobili na mizi, da gremo skoz, dajemo ustrezno 

sklepe na glasovanje. Najprej mnenje h kandidatom za ravnatelja osnovne šole Franceta Prešerna Kranj, za 

katero komisija predlaga, da se uvrsti na dnevni red, dajem v razpravo, odpiram razpravo? Ni razprave. Hvala 

lepa. Potem dajem na glasovanje sklep, in sicer na dnevni red se med kadrovske zadeve uvrsti mnenje h 

kandidatom za ravnatelja osnovne šole Franceta Prešerna Kranj. Vaša prisotnost, prosim. Prosim, če lahko 

glasujete. Hvala lepa, 19 za, trije niso glasovali, predlog sprejet. Potem prav tako dajem predlog za uvrstitev na 

dnevni red novo premoženjsko zadevo, in sicer prerazporeditev sredstev. Zato dajem, najprej razprava. Ne? 

Hvala. Na glasovanje dajem sklep, na dnevni red se med premoženjske zadeve uvrsti zadeva G, prerazporeditev 

sredstev. Vašo prisotnost? 23, prosim za glasovanje. Hvala lepa. 23, soglasno, ugotavljam, da je tudi ta sklep 

sprejet. Prejeli ste še točko, obvezna razlaga določb drugega in tretjega člena odloka o zazidalnem načrtu 

revitalizacije starega mestnega jedra Kranj, za katero predlagam, da se uvrsti na dnevni red kot nova šesta točka 

in ostale točke se smiselno preštevilčijo. Razprava? Ne, gremo kar na glasovanje. Sklep, na dnevni red se kot 

nova šesta točka uvrsti obvezna razlaga določb drugega in tretjega člena odloka o zazidalnem načrtu revitalizacije 

starega mestnega jedra Kranj. Prosim za vašo prisotnost? 2023, prisotni, prosim za vaše glasovanje. Hvala lepa. 

Imamo, 21 za, eden ni glasoval, tudi ta točka sprejeta. Potem ste dobili še obvezno razlago četrtega člena odloka 

o izvedbenem prostorskem načrtu Mestne občine Kranj za katero predlagam, da se uvrsti na dnevni red kot nova 

sedma točka, ostale točke se smiselno preštevilčijo, prosim za vašo razpravo, če ima kdo. Ne, potem bi prosil za 

vašo prisotnost. 23 prisotnih, prosim, če glasujete, in sicer na dnevni red se kot nova sedma točka uvrsti obvezna 

razlaga četrtega člena odloka o izvedbenem prostorskem načrtu mestne občine Kranj. Vaše glasovanje prosim. 

19 za, trije niso glasovali. Hvala. Tudi ta točka sprejeta. Potem ste dodano prejeli še projekt javno zasebnega 

partnerstva za objekt severna vrata, za katero predlagam, da se uvrsti na dnevni red kot nova osma točka, ostale 

točke se smiselno preštevilčijo. Razprava. Ne, hvala lepa. Torej na glasovanje dajem sklep, na dnevni red se kot 

nova osma točka uvrsti projekt javno zasebnega partnerstva za objekt Severna vrata, Vašo prisotnost, prosim. 

23, prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa, 22 za, eden proti. Hvala lepa, tudi to sprejeto. Potem še naslednja 

točka. Misija EU za podnebno nevtralne in pametna mesta do leta 2030, za katero predlagam, da se uvrsti na 

dnevni red kot nova štirinajsta točka, ostale točke se smiselno preštevilčijo. Razprava? Ne, hvala lepa. Na 

glasovanje dajem sklep, da se na dnevni red kot nova štirinajsta točka uvrsti misija EU za podnebno nevtralna in 

pametna mesta do 2030. Vašo prisotnost, prosim. 22, še kdo? V redu, prosim, če lahko glasujete. In sicer na 

dnevni red se kot nova 14. točka uvrsti misija EU za podnebno nevtralna pametna mesta do 2030. Imamo' Hvala 

lepa. 21 za, nihče proti, nihče ni glasoval, v redu. Nič, potem pa še naslednja točka, zadnja, da mestni svet 

obveščam, da bom v skladu s tretjo točko 129 člena poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal 

sprejem pete točke: odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v 

mestni občini Kranj na področju splošne medicine v domu upokojencev Kranj po skrajšanem postopku. To je bilo 

to, kar smo dopolnili dnevni red oziroma tudi obvestilo za skrajšan postopek za razpis koncesije. Odpiram 

razpravo na dnevni red, prosim. Ana, prosim.  

 

ANA ČERNE (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Zdaj, pač kar nekaj točk smo dodali na dnevni red, ali bi se mogoče vsaj časovno omejili na 

današnjo sejo, da v kolikor ne bi, da prekinemo, da ne bomo res, ker smo res ogromno točk dodali, že tako je bil 

dnevni red dolg, da vemo planirati, kako pa kaj naprej?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Bom ocenil ob samem poteku, kako bo stvar potekala, se pa dolgo časa nismo videli, tako da se je kar nekaj stvari 

nabralo in mislim, da je pravilno, da tudi dobro zaključimo tale mandat. Hvala lepa, Ana, še kdo? Ne, potem 

dajem, zaključujem razpravo in dajem v potrditev naslednji dnevni red, to se pravi ustrezno se preštevilči do 15 
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točke. Vprašanja in pobude članov mestnega sveta. Vašo prisotnost bi prosil. Še kdo? 23, prosim, če lahko 

glasujete o dnevnem redu. Hvala, 23 za, vsi za, najlepša hvala, torej gremo na prvo točko, in sicer potrditev 

zapisnika 36. seje mestnega sveta Mestne občine Kranj, z dne 22.06. ter poročila o izvršitvi sklepov, poročilo 

o izvršitvi sklepov bo podal Bojan Veselinovič, direktor mestne uprave. Bojan, prosim.  

 

BOJAN VESELINOVIČ (direktor mestne uprave) 

Junijska seja je imela 15 točk dnevnega reda, vse stvari so bile realizirane, dve kadrovski zadevi, obe izvršeni,  

potem štiri premoženjske zadeve, prav tako vse štiri uresničene, potem spremembe in dopolnitve poslovnika 

mestnega sveta so bile en od osmih stvari, ki so bile objavljene  uradnem listu, še odlok o zagotavljanju 

socialnovarstvenih dejavnosti v mestni občini, odlok o razglasitvi Jurjeve Kašče v Prašah za kulturni spomenik, 

strategija razvoja športa je bila sprejeta, sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve, 

sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostorov GO4, obvezna razlaga sedmega odstavka 29 člena odlok 

o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje urejanja KRL1 Kranj Labore, potem obvezna razlaga 

določb drugega in tretjega člena odloka o zazidalnem načrtu, revitalizacija starega mestnega jedra, in soglasje k  

statutu zavoda jamski laboratorij Tular v Kranju, to je poročilo o realizaciji sklepov junijske seje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan, odpiram razpravo. Ima kdo pripombe na zapisnik? Ne, potem bi prosil, da gremo kar na 

glasovanje, in sicer dajem na glasovanje sklep, da se potrdi zapisnik 36. seje mestnega sveta mestne občine Kranj, 

z dne 22.junij 2022 ter poročilo o izvršitvi sklepov. Vaša prisotnost, prosim. 24 prisotnih, prosim, če lahko 

glasujete. Najlepša hvala, 24 za, hvala lepa. Soglasno sprejeto, gremo na kadrovske zadeve, bom kar začel točka 

A, Jani, prosim.  

 

JANI ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 

Hvala lepa, župan. Lep pozdrav vsem svetnicam in svetnikom, točka 2A je imenovanje nadomestnega člana 

volilne komisije mestne občine Kranj, namreč 05.09. je mestna občina Kranj prejela nepreklicno odstopno izjavo 

Sebastjan Gubiča z mesta člana občinske komisije. V postopku evidentiranja sta se na poziv prijavila dva 

kandidata, komisija pa je, glede na to, da gre za nadomestnega člana, upoštevala originalno kvoto. In predlaga 

za nadomestnega člana volilne komisije Mestne občine Kranj Romana Nahtigala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Ni razprave. Potem gremo na glasovanje. Imamo dve točki, kot vidite, razrešitev 

Sebastjana Gubiča in imenovanje Romana Nahtigala in začne veljati sklep z dnem sprejema na mestnem svetu. 

Vaša prisotnost, prosim. 24, hvala lepa. Prosim če glasujete. Hvala lepa, 24 za, en ni glasoval. Ugotavljam, da sta 

sklepa sprejeta. Gremo na točko B, Jani, prosim.  

 

JANI ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 

Hvala, pri točki B gre za imenovanje nadomestnega predstavnika v svet zavoda Osnovna šola Simona Jenka 

Kranj, 12 avgusta je Mestna občina Kranj prejela odstopno izjavo predstavnice lokalne skupnosti Jerneje Logar 

iz sveta zavoda v postopku evidentiranja se je na poziv prijavila le ena kandidatka, ki jo je komisija sklenila 

predlagati v svet zavoda, in sicer predlaga gospo Vlasto Rozman.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Če ne, potem dajem na glasovanje te dva sklepa, razrešitev Jerneje Logar in pa 

imenovanje Vlaste Rozman in začne veljati sklep z dnem sprejema na mestnem svetu Mestne občine Kranj. Vašo 

prisotnost, prosim. Glasujte prosim. Hvala lepa. 25, soglasno za, še točko C, Jani, prosim.  

 

JANI ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 
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Nova točka C je mnenje o kandidatih za ravnatelja osnovne šole Franceta Prešerna Kranj. Na razpis se je 

prijavilo, so se prijavili trije kandidati, le dva od njih izpolnjujeta vse zahtevane pogoje, eden jih torej ni 

izpolnjeval. Prvi, ki izpolnjuje vse pogoje, je gospod Tomaž Lang, ki je po izobrazbi profesor športne vzgoje, drugi, 

ki izpolnjuje pogoje, pa je gospod Silvan Baša, po izobrazbi profesor glasbe. Glede na uveljavljeno prakso tistim, 

ki izpolnjujejo vse zahtevane pogoje, je sklenila komisija obema podati pozitivno mnenje. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, odpiram razpravo. Ni, potem gremo na glasovanje, da potrdimo oba kandidata, Tomaž Lang in pa Silvan 

Baš. Vaša prisotnost, prosim. 25, prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 25, soglasno za, najlepša hvala, s tem je 

točka 2 zaključena. Začnemo s točko 3 Premoženjske zadeve, 3A. Mateja, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala za besedo. Svetnice in svetniki lepo pozdravljeni. Predlagamo ukinitev statusa grajenega javnega dobra 

na dveh zemljiščih v katastrski občini Podreče. Gre za zemljišče v izmeri 24 in 42 kvadratnih metrov, v naravi 

predstavljata pripadajoče zemljišče k sosednji parceli, izvzem pa predlagamo zaradi prodaje tega zemljišča. 

Krajevna skupnost se strinja z izvzemom in prodajo. Na skici je mogoče malo označeno kot da sega na cesto, 

ampak gre za to, da je kataster zamaknjen, opravljen je bil izgled in izmera v naravi.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Mateja, odpiram razpravo, kakšno vprašanje? Ne. Potem bi kar šli na glasovanje. Vaša prisotnost, 

prosim. Ne bom sklepov bral, da bomo čim več obdelali danes, saj jih imate zapisane. 25, prosim, če glasujete. 

25, soglasno za. Najlepša hvala. Gremo na točko B, prosim, Mateja.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Predlagamo ukinitev statusa grajenega javnega dobra na enem zemljišču v katastrski občini Drulovka. Zemljišče 

meri 130 kvadratnih metrov, v naravi predstavlja pripadajoče zemljišče k sosednjem zemljišču, izvzem pa se 

predlaga zaradi prodaje. Krajevna skupnost se strinja z izvzemom in pa prodajo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Ni razprave. Potem bi prosil, da gremo na glasovanje. Vaša prisotnost, prosim. 24, 

prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 24 za, en ni glasoval. Hvala. Točka C, Mateja, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Nadalje predlagamo ukinitev statusa grajenega dobra na zemljišču v katastrski občini Kranj. Gre za zemljišče v 

izmeri 19 kvadratnih metrov, v naravi predstavlja pripadajoče zemljišče k objektu Koroška cesta 29, ki je v solasti 

Mestne občine Kranj. Izvzem se predlaga za legalizacije tega objekta. Krajevna skupnost se strinja z izvzemom iz 

javne rabe.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo, kakšno vprašanje? Ne, hvala. Potem gremo na glasovanje. Vašo prisotnost. 24, 

lahko še kdo? Prosim, če glasujete. Hvala lepa. Tudi to je soglasno sprejeto, 23 glasov za teh 19 kvadratov. Gremo 

še na točko D, Mateja, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj, in sicer najprej 

zemljiščem v katastrski občini Nemilje, gre za zemljišče v izmeri 279 kvadratnih metrov, v naravi predstavlja 

cesto. Ocenjena vrednost po cenitvi je 1710 evrov, oziroma 6,13 evrov po kvadratnem metru, tako da 

predlagamo ureditve dostopa in pa parkirišča na Jamnik.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Če je kakšno vprašanje, pa bomo potem? To je ta parkirišče, ki smo ga uredili letos ali v času korone, saj ne vem.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Lep pozdrav. Zdaj vidimo, po koliko se odkupuje in se da odkupiti zemljišče v mestni občini 

Kranj, če je za potrebe občine, 6 celih pa še nekaj evra. V Stražišču imamo velik problem z izgradnjo dveh 

zadrževalnikov, ki bi odpravila poplavno območje Bitnje pa Žabnica, celotnega območja, gre za več 100 hiš, ki ne 

bi bilo več v poplavnem območju pa se zadeva vleče in se je ne da odkupiti, ker ljudje izsiljujejo s ceno. Zdaj 

vidimo tukaj koncept, koliko je cena, če je volja, koliko je realna cena in prosim, da se tudi napne moči, da se gre 

v odkup ali v razlastitev teh zemljišč v Stražišču, ker če ne bi mi ne bomo prišli nikoli do teh zadrževalnikov.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. V redu, Mateja, gremo na Huje.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Še Nemilje so, ker je drug lastnik, gre za 9 zemljišč v katastrski občini Nemilje, v skupni izmeri 2162 kvadratnih 

metrov, v naravi predstavljajo cesto, ocenjena skupna vrednost je 12725 evrov, odkup pa se prav tako predlaga 

zaradi ureditve dostopne točke za Jamnik. Naslednje zemljišče se nahaja v katastrski občini Huje, gre za zemljišče 

v izmeri 4965 kvadratnih metrov, v naravi predstavlja pripadajoče zemljišče bivše trgovske šole, ocenjena 

vrednost je 351200 evrov po cenitvi, sklenjena pa b o menjalna pogodba z Republiko Slovenijo za zemljišče, ki se 

nahaja na Gimnazijo Kranj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Kakšno vprašanje? Ne. Gremo kar naprej.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Nadalje predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja z enim zemljiščem v katastrski občini Primskovo, v izmeri 

725 kvadratnih metrov, v naravi predstavlja pripadajoče zemljišče v osnovni šoli Primskovo. Ocenjena vrednost 

je 68775 evrov, po cenitvi, odkup deleža na zemljišču pa je potreben za potrebe osnovne šole Primskovo, tako 

da bo mestna občina Kranj lastnica do celote.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, kakšno vprašanje? Ne, gremo naprej, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Nadalje predlagamo dopolnitev načrta za eno zemljišče v katastrski občini Hrastje v izmeri 242 kvadratnih 

metrov, v naravi se zemljišče nahaja znotraj poslovne cone Hrastje, ocenjena vrednost je 21683 evrov, po cenitvi, 

sklenjena pa bo menjalna pogodba po zavezi s pogodbe o komasaciji.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, kakšno vprašanje? Ne, hvala.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Najprej, prosim, Mateja. Nadalje je predlagamo dopolnitev načrta za zemljišče v katastrski občini Kranj v izmeri 

1728 kvadratnih metrov, v naravi zemljišče predstavlja, se nahaja nad bodočim objektom doma za upokojence 

Kranj, na Zlatem Polju, ocenjena vrednost je 117504 evre oziroma 68 evrov, to je vrednost po Renu, sklenjena 

pa bo menjalna pogodba zaradi potrebe ureditve dovozne poti za dom upokojencev.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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Hvala lepa, kakšno vprašanje? Igor, prosim.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Če prav razumem, potem pomeni del parcele, zemljišča, kvadrat bo menjan na dovozno cesto, in se bo menjalo 

kvadrat za kvadrat ali se bo menjalo vrednost za vrednost?  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Kvadrat za kvadrat.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Če prav razumem, bomo dali kvadrat zazidljive za družbene dejavnosti za kvadrat, namenjen cesti, ki smo ga 

praviloma odkupovali po 10 evrov? Če je nujno, razumem, je včasih treba odkupiti, ampak zdi se mi slab posel, 

da se menja kvadrat ceste za kvadrat zazidljive, ali pa kaj ne razumem?  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Saj ni še cesta…, cesta se bo uredila, dovoz se bo uredil.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Stavbno zemljišče je to, stavbno za stavbno. Hvala lepa. Še kdo? Ne, gremo naprej.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Potem predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja za delež štirih petin na dvosobnem stanovanju Gradnikova 

ulica 3 v Kranju, stanovanje ima neto tlorisno površino 54 kvadratnih metrov, ocenjena vrednost po cenitvi je 

96320 evrov, odkup deleža na stanovanja pa predlagamo za to, ker je MOK že zaradi plačevanja domske oskrbe 

lastnica do ene petine, z odkupom pa bomo pridobili tudi eno novo neprofitno stanovanje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, kakšno vprašanje. Ne, hvala? Potem gremo naprej.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Potem predlagamo pridobitev, dopolnitev načrta pridobivanja za trisobno stanovanje na Šorlijevi ulici 39 in pa 

garaži, stanovanje ima neto tlorisno površino 72 kvadratnih metrov, ocenjena vrednost stanovanja je 141700 

evrov, garaže 10900 evrov, po cenitvi, z odkupim pa bomo pridobili neprofitno stanovanje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Kakšno vprašanje? Hvala lepa, še zadnjo, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Potem predlagamo odkup deležev do 100 procentov na stavbi Glavni trg 5, vrednost po Renu je 796960 evrov, 

mestna občina Kranj je to že lastnica, bom rekla, 12 procentnega deleža, z nakup preostalih delov stavbe pa 

bomo v last pridobili celoten objekt v mestnem jedru Kranja.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Kakšno vprašanje? Gre za tržnico, kajne?  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Gre za tržnico, gre za objekt tržnice.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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Igor, prosim.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Zdaj, če je tako napisano in je bilo na hitro za razumeti, da zdaj to kupimo, bo cela stavba naša. Ampak ni čisto 

tako, kupujemo en del, pa še en del bo treba v prihodnosti odkupiti, če bo lastnik za, če prav razumem. Ker zdaj 

nismo, ne bomo lastniki do 100 procentov, ko to kupimo. Pojasnite, v kakšnem procentu bomo lastniki.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

V stoprocentnem, nismo do sedaj smo že kupili eno trisobno stanovanje, sedaj pa uvrščamo v načrt pridobivanja 

nakup celotne stavbe. Vseh deležev, stavba namreč ni etažirana.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Sprašujem zato, ker, Jani, na svetniških skupinah, Jani, ko je vodil svetniške skupine, je rekel, da eden od 

lastnikov, da ne želi prodati. Zdaj je to druga informacija, smo se kaj narobe razumeli? Saj mene veseli, če bomo 

odkupili vse do 100 procentov.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Lahko samo pojasnim. Uvrstitev načrt pridobivanja še ne pomeni dejansko tudi izvedbe. Mi pač smo 

zainteresirani za nakup, dogovore z lastniki deležev moramo pa še voditi.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala. V bistvu je tako kot je Mateja pojasnila, vsem lastnikom so bile poslane ponudbe za odkup glede na 

cenitev, mislim, da so se trije na to že odzvali in z enim imamo težavo, da je v Indiji nekje, s tem glavnim pa še 

potekajo dogovori. On je pripravljen prodati, ampak on ima eno ceno, mi imamo drugo ceno, upamo, da bomo 

prišli skupaj in da to ne odstopa od tega, kar bo danes mestni svet sprejel. Je pa vsaka pogodba nad 500 tisoč 

evrov jo mora potrditi mestni svet.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ja, prosim?  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 

Jaz imam sam eno vprašanje, glede na to, da mogoče ne poznam, kaj je strategija, da se v tej stavbi izgradi, kaj 

je namen tega objekta?  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Mestna tržnica je seveda glavna vizija, da se na tem prostoru končno uredi mestna tržnica, trenutno je na sami 

lokaciji, lastniki dajejo v najem Komunali Kranj, da se vsako soboto odvija tržnica, ti prostori so skozi zgodovino 

bili degradirani in veš da so pač prazni kioski, tam, ki jih želimo podreti pa jih urediti, je bila narejena že idejna 

zasnova, ki ti jo z veseljem pokažem, glavni namen je tržnica, zraven pa v prostorih tudi prostori za družbene 

dejavnosti, ki pritičejo mestnemu jedru.  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 

Zato sem vprašal, ker me je zanimalo tudi, kaj so še te obstranske dejavnosti. Za tržnico je jasno, ampak marsikaj 

se govori, zato me je zanimalo, kaj so tiste dejavnosti, ki se bodo izvajale v centru, ta del me najbolj zanima.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Mogoče bi za pomoč Tanjo prosim, kdo je DIIP pripravljal? V DIIPu je vse opredeljeno, kaj bi se naj v prostoru 

tržnice… 
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TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Na Uradu za družbene dejavnosti… področja, se pravi zavode s področja kulture oziroma tiste, ki imajo sedež v 

mestnem jedru, smo povabili zraven k prispevanju, da rečem idej, katere dejavnosti bi notri lahko v primeru, da 

postanemo lastniki objekta, preselili, predvsem tiste, ki bi pripomogle k oživljanju mestnega jedra, ki, da rečem, 

po statusu dejavnosti pašejo v mestno jedro.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Torej to smo zdaj imeli točko D, pa glasujemo zdaj, saj smo vse obdelali. Glasujemo? Še kakšna 

razprav? Ne. Potem bi pa prosil za vašo prisotnost in glasujemo o vseh teh posameznih točkah, devetih. 15,20, 

še malo, prosi, da čim prej končamo tole. Prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa, 25 za, soglasno. Super, hvala 

lepa. Točka E, Mateja, prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja za dve zemljišči v katastrski občini Podreča in sicer v izmeri 24 in 

pa 42 kvadratnih metrov, v naravi kot sem že prej pojasnila, predstavlja pripadajoče zemljišče k zemljišču 

parcelna številka 43 Podreča, ocenjena vrednost je pa 7973 evrov. Krajevna skupnost se strinja s prodajo. Potem 

predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja s tremi zemljišči v katastrski občini Kranj v skupni izmeri 1026 

kvadratnih metrov, v naravi predstavlja pripadajoče zemljišče Gimnazije Kranj, ocenjena vrednost pa je 318800 

kvadratnih metrov…, ne evrov, tako da bo sklenjena menjalna pogodba z Republiko Slovenijo. Potem za zemljišče 

v katastrski občini Drulovka v izmeri 76 kvadratnih metrov, v naravi predstavlja pripadajoče zemljišče k zemljišču 

parcelna številka 561/5, ocenjena vrednost je 6080 evrov oziroma 80 evrov po kvadratnem metru, krajevna 

skupnost se strinja s prodajo. Potem predlagamo dopolnitev za dve zemljišči v eno v eno v katastrski občini 

Drulovka, drugo v katastrski občini Breg, tukaj poteka meja med katastrskima občinami, v skupni izmeri 71 

kvadratnih metrov, v naravi predstavljata pripadajoče zemljišče k sosednjem zemljišču, ocenjena vrednost je 

5040 evrov oziroma 80 evrov po kvadratnem metru, krajevna skupnosti pa se strinja s prodajo. Dopolnitev načrta 

razpolaganja z zemljiščem predlagamo tudi v katastrski občini Hrastje v izmeri 242 kvadratnih metrov, v naravi 

se zemljišče nahaja znotraj poslovne cone Hrastje. Ocenjena vrednost je 21683 evrov oziroma 89,60 evrov po 

kvadratnem metru. Sklenjena pa bo menjalna pogodba po zavezi iz pogodbe o komasaciji. Potem predlagamo 

še razpolaganje za del zemljišče po približni izmeri, ker ne vemo še točne, za 2014 kvadratnih metrov, kot sem 

že rekla, v naravi zemljišče se nahaja nad bodočim objektom doma upokojencev na Zlatem polju, ocenjena 

vrednost po RENu je 136952 evrov oziroma 68 evrov po kvadratnem metru, sklenjena pa bo menjalna pogodba.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kakšno vprašanje. Ne. Potem dajem to točko na glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, 

prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa, 24 za, v redu, tudi to sprejeto. Zdaj gremo na točko F, Tomaž, prosim.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Spoštovane svetnice in svetniki, lep pozdrav. V skladu s petim in šestim členom odloka o proračunu Mestne 

občine Kranj za letos, predlagamo za zagotovitev finančnih sredstev za realizacijo projektov do konca leta, ki 

seveda ne bo imel dodatnih finančnih posledic za proračun dve uvrstitve dveh novih razvojnih programov in pa 

šest prerazporeditev, kot jih imate v gradivu. Na kratko pa prvič odprtje novega NRP, odkup zemljišča pri osnovni 

šoli Janeza Puharja Kranj center, podružnična šola Primskovo, predlagamo odprtje novega NRPja zaradi nujno 

potrebnega zemljišča za izvajanje osnovnošolskega izobraževanja in vrtčevske dejavnosti, osnova je 

participativni proračun, kjer je bila predlagana tudi tekaška steza in steza za skok v daljino, odkupiti zemljišče v 

deležu 725 deleža na 4891, zato predlagamo mestnemu svetu tudi, da prerazporedimo, odpremo nov NRP in pa 

iz NRP park Primskovo prerazporedimo ustrezno 68924 evrov na ta nov NRP, investicijski transfer izobraževanje. 

Potem odprtje drugega NRP. Obnova telovadnice na osnovni šoli Franceta Prešerna Kranj, v mesecu avgustu je 

bila ugotovljena vidna deformacija odstopanja stropne lesene obloge, sama telovadnica, ki je stara približno 50 

let, je bila v bistvu razen ene manjše rekonstrukcije vmes nedodatno investirana in se je stropna konstrukcija 
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povesila, zato je tudi nevarna za uporabo, telovadnica je trenutno zaprta za uporabo, pouk poteka na drugih 

lokacijah, mi pa predlagamo v bistvu otvoritev novega NRP, skupna investicija v to prenovo celotne strehe, ki bo 

seveda tudi predpripravljena za v bistvu tudi sončno elektrarno in pa rekuperacijo, ki jo želimo, je vrednost 

približno 1,2 milijona, skupaj z DDV, za letošnje leto pa predlagamo mestnemu svetu odprtje novega NRP, 

obnova telovadnice na osnovni šoli Franceta Prešerna in pa iz NRP in na območju OPPN Hrastje v višini 681950 

evrov prenos sredstev na to novoodprti NRP. Sledijo še tri prerazporeditve, prva je iz NRP Urbana prenova Kranja, 

prenašamo oziroma prerazporejamo 209 tisoč evrov na v bistvu kovačnico podjetniški inkubator Kranj, tukaj gre 

za v bistvu prenovo nekdanje gradbene, Srednje gradbene, gradbene in baletne šole v Kranju, kjer v bistvu 

zaključujemo projekt, danes je bil tudi pregled, opravljen tehnični pregled, tukaj je nekaj sredstev viška, jih pa 

močno potrebujemo na drugem objektu, ki je v bistvu zaključni fazi in bo oktobra ravno tako lahko odprt. 

Kovačnica, podjetniški inkubator Kranj, da prerazporedimo pač v teh treh podtočkah teh 209 tisoč evrov. Druga 

prerazporeditev je v višini iz dveh NRP, oskrba s pitno vodo območje Zgornje Save, prvi sklop, pa GI na območju 

OPPN PC Hrastje in iz vsakega po 100 tisoč evrov na NRP rekonstrukcija ceste Breg Mavčiče v skupni višini 200 

tisoč evrov, tukaj kot veste, se v tej drugi fazi več ali manj zaključila investicija, prehajamo na pripravo na tretjo 

fazo, ki bo izvedena v naslednjem letu in v letu 2024, zato gremo v odkup zemljišč v višini 200 tisoč evrov že v 

letošnjem letu. Tretja prerazporeditev s šestih kontov oziroma podkontov in pa proračunskih postavk v skupini 

višini 160 tisoč evrov predlagamo prenos sredstev na NRP avtobusna postajališča, v tej višini 150 tisoč evrov, 

primarno za dve postajališči pri novem P in R oziroma parkira in presedi, tukaj je ta del pač treba urediti zato, da 

je pač smiselna celota in pa seveda tudi ostala postajališča, ki jih še izvajamo do konca letošnjega leta na področju 

mestne občine Kranj. Četrta prerazporeditev je prerazporeditev v višini 56 tisoč evrov iz GI na območju OOPN 

Hrastje na dva nova NRP, vzdrževanje in obnova kanalizacijske infrastrukture v višini 51 tisoč evrov in pa na 

drugem NRP vzdrževanje in obnova vodovodne infrastrukture v višini 5000 evrov. Gre za zaključevanje tekočih 

stvari do konca leta. Potem pa še dva posebna oziroma malo specifični prerazporeditvi, malo povezani z 

osnovnim šolstvom in pa z odhodki, ki jih imajo zaradi ogrevanja oziroma elektrike, zato predlagamo mestnemu 

svetu prerazporeditev sredstev iz proračunske postavke pametno mesto na proračunsko postavko osnovna šola 

Stražišče Kranj v višini 50 tisoč evrov, in pa v tej šesti zadnji prerazporeditvi ravno tako iz proračunske postavke 

pametno mesto na proračunsko postavko osnovne šole Janeza Jakoba Aljaža Kranj v višini 30 tisoč evrov. Torej 

zadnji dveh, kto sem rekel, za pokrivanje izdatkov, ki jih imata ti osnovni šoli do konca leta. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tomaž, odpiram razpravo na to točko. Ne? Potem dajem kar na glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. 

Glasujemo pač o vseh teh segmentih dveh točkah in pa prerazporeditvah. 24 prisotnih, prosim, če lahko 

glasujete. Hvala lepa, 24 za, nihče proti. Hvala lepa. Gremo še na točko G. Tanja, prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, hvala za besedo. Pri točki G pa predlagamo prerazporeditev še v višini 700 evrov, gre za to, da bi podaljšali 

še za en mesec najem prostorov na naslovu Glavni Trg 7, gre za prostor, ki jih je zasedel Javni sklad za kulturne 

dejavnosti, ki se seli v nov objekt na Cankarjevi 2, na današnji dan je bil ravno izveden tehnični pregled in kot 

kaže bo jutri izdano uporabno dovoljenje za Cankarjevo 2, kar pomeni, da se bodo prihodnji teden dejavnosti 

glasbene šole in JSKD lahko selile na novo lokacijo, ampak ker je bila zadeva do današnjega dne vprašljiva, ali bo 

uporabno dovoljenje pravočasno izdano ali ne, pa težko bo čez vikend vse dejavnosti preseliti, smo predlagali 

sklenitev še dodatka k pogodbi pa podaljšanja za en mesec, za kar bi potrebovali teh 700 evrov, kar predlagamo 

prerazporeditev sredstev. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, razprava? Ne, dajem na glasovanje. Prosim za vašo prisotnost. 23, ok, hvala lepa. Prosim, če lahko 

glasujete še o tej zadnji točki. Hvala lepa, 23 za, nihče proti. Super. Gremo na točko 4, Janez Ziherl, prosim, Janez.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 
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Hvala lepa. Predlagamo spremembo odloka, spremembo in dopolnitev odloka o razglasitvi kulturnega 

spomenika lokalnega pomena v območju Šempetrske graščine, razlog tukaj je, da nas je Zavod za varstvo 

kulturne dediščine opozoril na napačno parcelno stanje v odloku, določena parcela, ena od tistih, ki želi tudi 

objekt gor, je bila napačna, oziroma je manjkala, tako da se to popravlja, hkrati pa se ažurira tudi odlok o delu 

ostalih parcel, kjer so bile vmes določene parcelacije, brišemo pa tudi lastništva, ki v odloku pač ne pašejo in se 

iz tega razloga brišejo, važno je območje in parcelno stanje, na kratko je to to. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Dajem na razpravo. Ne? Hvala lepa. Gremo na glasovanje, vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 

Prosim, če glasujete. Hvala lepa, 23 za, nihče proti, tudi to soglasno sprejeto. Najlepša hvala. Zdaj gremo še na 

peto točko, tukaj kot sem že v uvodu povedal, bom dal še dodatno glasovanje, in sicer, da se sprejme po 

skrajšanem postopku glede na to, da se nam res nekako voda teče v grlo. Tanja, prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, hvala. Pri odloku o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe gre za namen razpisati koncesijo na 

podlagi odloka, ki je pred vami, namreč zdravstveni dom zaradi pomanjkanja zdravnikov družinske medicine ne 

more zagotavljati oziroma nima kadrovskih pogojev, da bi zapolnil cel program, ki ga financira sicer ZZZS, v višini 

5,86 programa na področju splošne medicine, zato bi za zapolnitev te vrzeli, ki je trenutno pač v domu 

upokojencev nastaja, predlagali sklenitev oziroma podelitev koncesije za 15letno obdobje, sam odlok izpolnjuje 

vse pogoje oziroma določa vse, kar mora določati skladno z zakonom o zdravstveni dejavnosti, k odloku smo 

pridobili pozitivno mnenje ministrstva za zdravje in pa soglasje Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije, 

prav tako se z odlokom strinja oziroma s podelitvijo koncesije strinja zdravstveni dom Kranj, ste pa prejšnji teden 

prejeli popravek gradiva, namreč v tretjem členu je bil naveden še, sta bila navedena dva stavka, pri čemer drugi 

stavek normativno notri v sam odlok ne sodi, ker je bolj pojasnilne narave, tako da spada k obrazložitvi gradiva, 

kar pa bistveno na sam odlok ne vpliva. Glede na to, da na komisijah ni bilo nobenih pripomb oziroma skladno s 

129. členom poslovnika predlagamo, da v kolikor na odlok ne bo bistvenih vsebinskih pripomb, da se odlok 

sprejme po skrajšanem postopku.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja. Razprava? Irena, prosim.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Imam samo eno vprašanje, zdaj se bo razpisala koncesija, pa imamo koga, ki bo pripravljen delati po tej koncesiji, 

da ne bo zdaj dom starostnikov ostal brez zdravnika, ko se je zdravstveni dom umaknil? Mislim, da se zdravniki 

ne tepejo za koncesije?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Če lahko odgovorim, torej zdravstveni dom se ne more umakniti, dokler ne bo podeljena koncesija, torej 

trenutno zdravstveni dom je izvajalec te dejavnosti po pogodbi ZZZS, tako da do takrat mora dejavnost opravljati, 

je pa kot rečeno, ne uspe opravljati v celotnem obsegu programa, torej toliko ur tedensko, kit bi moral biti 

prisoten. Me pa navdaja mal pozitivnega upanja, da bomo dobili koga, ker je v letošnjem letu tudi občina 

Preddvor razpisa koncesijo in se je nekdo prijavil, tako da preddvorski dom upokojencev ima koncesionarja, tako 

da upamo, da bomo tudi z razpisom mi uspešni.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Smo pa sedeli z ZZZS pa Lili pa Matjaž in mi, tako da smo dogovorili te zadeve, da dokler se to ne najde, pač 

opravljajo oni, ja.  

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
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Hvala za besedo. Zakaj za 15 let? Kaj če v 15 letih ugotovimo, da ta koncesionar ne bo v redu?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Če lahko kar odgovorim, te zadeve so urejene s pogodbo o izvajalcem, notri v sami pogodbi so določila v primeru, 

da ne bi bil v redu oziroma, da ne bi opravljal dejavnosti skladno s pogodbo, se pač predčasno koncesija prekine, 

a ne, ampak to ne ureja odlok kot tak oziroma razpis, razpisu je priložena koncesijska pogodba, ampak to ureja 

pogodba kot taka, ne odlok.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo. Ne? Potem gremo naprej na prvo glasovanje, se pravi, da se sprejme osnutek odloka o 

podelitvi koncesije, vašo prisotnost. V redu, hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete, zdaj nas je malo več. Soglasno 

sprejeto. Soglasno sprejeto. V redu, gremo na dodatno glasovanje, ga bom prebral, ker nimate tega. Odlok o 

podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v mestni občini Kranj na področju 

splošne medicine v domu upokojencev Kranj. Sprejme se odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe 

v osnovni zdravstveni dejavnosti na področju v mestni občini Kranj na področju splošne medicine v domu 

upokojencev po skrajšanem postopku. Vaša prisotnost. Da vidimo, koliko imaš številko Saša, res ne dela. Ok, 

najprej si prisotna, 24. A bomo resetiral? Ok, greš k strokovnjaku. Hvala lepa, prosim, če lahko glasujete. Saša, si 

za? Na ta način naj gre v zapisnik, prosim. Ok, hvala lepa. 24 za. Hvala lepa. Nihče proti. Skupaj s Sašo 24 za. V 

redu, gremo na točko 6, obvezno razlago revitalizacije starega mestnega jedra Kranj. Janez, prosim.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Hvala. Ja, predlagamo obvezno razlago za staro mestno jedro, in sicer vezano na določene predloge, ki jih, smo 

jih dobili s strani občanov. Namreč za območje, kot veste sprejemamo OPPN, v postopku zdaj smo pri pripravi 

konservatorskega načrta prenove, vmes pa seveda rešujemo kar se reševati da za tako obstoječe dejavnosti kot 

predlagane nove dejavnosti, ki pa seveda zaradi zastarelega akta brez obvezne razlage ne moremo pač pridobiti 

ali pa ne morejo pridobiti gradbenega dovoljenja. Zato mestnemu svetu predlagamo tokrat več predlogov hkrati, 

vezano na 6 lokacij v starem mestnem jedru, ki so združene, vendar za vsako posebej dovoljujemo tisto vsebino, 

ki je strokovno smiselna, usklajena tudi z Zavodom za varstvo kulturne dediščine in pa s tem, bom rekel, 

spodbudimo tudi razvoj v starem mestnem jedru. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Odpiram razpravo, vprašanja. Ne? V redu, Mileno počakamo še. Smo na točki 6, pa bi kar prosil za vašo 

prisotnost. Nič se ne vidi. Evo. Počasi prihaja. Ali je Saša gor, ni? Gumb ji je dol padel. Evo, samo, da Neva pride, 

ok 24, glasujemo. Prosim. Hvala lepa. Ok, v redu. 23 za, dvema pa ni uspelo pa nisi ti med njima. V redu, soglasno 

sprejeto točka 6. Točka 7, obvezna razlaga izvedbenega prostorskega načrta, Janez, prosim.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Hvala lepa. Gre za drugo obvezno razlago, ki je vezana na izvedbeni prostorski načrt. Namreč v tekstu se je pojavil 

manjša napaka, ki je bil ugotovljena pri samem postopku pri pridobivanju enega od gradbenih dovoljenj, kjer se 

je izmuznila beseda tlorisnih površin, namreč, se pravi v četrtem členu je jasno napisano, da pri nadomestni 

gradnji tlorisni in višinski gabariti objekta lahko zmanjšajo povečanje bruto tlorisnih in višinskih gabaritov pa je v 

okviru nadomestne gradnje mogoče 20 procentov, seveda bruto tlorisni gabariti ne obstajajo in s to obvezno 

razlago olajšujemo upravni enoti, da ne bo imela tukaj pomislekov, kot jih je imela in s tem razčiščujemo ta 

moment. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Janez. Odpiram razpravo. Ne, potem gremo kar na točko 7, glasovanje o tem sklepu, prosim za vašo 

prisotnost? 25, prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 25 za, super, najlepša hvala. Janez, hvala. Točka 8, projekt 

javnozasebnega partnerstva, objekt Severna Vrata. Tanja, prosim.  
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TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala za besedo. Torej pri projektu severna vrata, ki ga iz preteklosti najbrž že poznate oziroma se še spomnite, 

na kratko pa da malo osvežimo spomin, mestna občina Kranj je z namenom pridobitve zasebnega partnerja za 

izvedbo postopka zasebnega partnerstva za izgradnjo treh stolpičev, severnih vrat, izvedla po odloku, ki ste ga 

potrdili javni razpis. V projekt, v objektu severnih vrat bi prvi stolpič tako popolnili za potrebe osnovnega 

zdravstva Gorenjske, se pravi za zdravstveno dejavnost in pa Gorenjske lekarne. Mestni svet je o tem odločal 

lansko leto marca in po potrditvi odloka smo izvedli javni razpis, na katerega smo prejeli dve ponudbi. En 

ponudnik ni ustrezno dopolnil oziroma ponudbe sploh ni dopolnil, zato pač kot neustrezen se ni uvrstil v 

nadaljnje kroge konkurenčnega dialoga, druga ponudba, ponudba SGP Graditelj je bila ustrezna, zato smo z njim 

nadaljevali postopek. Izvedli smo več faz konkurenčnega dialoga, in sicer 7. na teh iteracijah smo reševali pravna, 

ekonomska in tehnična vprašanja, kar se tiče same gradnje projekta, financiranja, lastniških razmerij in pa 

izvedbe projekta glede na dopustno gradnjo po občinskem podrobnem prostorskem načrtu. Iskali smo možnosti 

racionalizacije tega projekta, torej, da bi prostore za potrebe zdravstva pridobili po najugodnejši stroškovni ceni, 

kot je bilo dogovorjeno, zato smo posamezne racionalizacije tekom teh sedmih konkurenčnih dialogov tudi našli, 

in sicer da bodo stolpiči v nižjih etažah med seboj povezani, ker vpliva glede na gradbene materiale oziroma cene 

le teh na pocenitev. Hkrati smo pa uspeli oziroma bomo z lokacijsko preveritvijo znižati število potrebnih etaž, 

kletnih etaž, torej se pravi garaž za potrebe parkiranja v enotah UE3 oziroma razširitev podzemne parkirne garaže 

na enoto urejanja UE2. tukaj na sliki približno vidite, upam, da je dovolj jasno. Kar se tiče zadnje ponudbe, ki jo 

je SGP Graditelj na zadnjem krogu konkurenčnega dialoga podal, je naslednja. Pridobili bi približno 2550 

kvadratnih metrov bruto poslovnih površin v stolpiču A, se pravi prvem stolpiču, ki predvideva pritličje plus 8 

etaž, in pa 35 parkirnih mest v garaži. Govorim o stroškovni ceni, po kateri naj bi mestna občina Kranj pridobila 

te prostore, sama cena, ki jo trenutno ocenjuje zasebni partner, pri čemer moram opozoriti, da vendarle projekti 

kot taki še niso narejeni ampak zgolj ocena, je 6,8 milijona brez DDV, v kar ni vključena zemlja, ki je sicer v 

lastništvu mestne občine Kranj. Dodatno naj bi mestna občina Kranj skupaj z osnovnim zdravstvom Gorenjske 

zagotovila še sredstva za eno od prvih etaž v stolpiču B, torej v drugem, kjer naj bi bili sicer prav tako v celoti 

objekt kot tak za namen zdravstvene dejavnosti, vendar v višjih etažah načeloma z tudi za zasebne, tudi 

koncesionarje oziroma zasebne zdravstvene dejavnosti. Gorenjske lekarne naj bi v tem stolpiču pridobile 

približno 100 0 kvadratnih metrov poslovnih prostorov, in sicer 600 za lekarno, 400 pa za sejno sobo in poslovne 

prostore uprave in sedem parkirnih mest v garaži. Gorenjske lekarne bi v objektu dolgoročno najele te poslovne 

prostore. Zdaj glede na turbulentne cene na trgu, ki so deloma posledice covida 19, delno pa rusko ukrajinske 

vojne, bi si v sami pogodbi pridržali orodje za indeksacijo ponudbene cene, in sicer, da bi upoštevali zvišanje 

oziroma znižanje cen energentov, transportov, materialov, ki so trenutno res zelo nepredvidljivi oziroma se iz 

meseca v mesec spreminjajo. Če na kratko samo povzamem primerjavo s predinvesticijsko zasnovo, ki je bila 

obravnavana lani marca. Celotna ocenjena vrednost investicijskega projekta je bila okrog 18 milijonov brez DDV, 

, pri čemer naj bi javni vložek v prvi stolpič, se prvi stolpič, stolpič A znašal približno 5,13 milijona brez DDV 

oziroma šest milijonov,  nekaj manj kot 6,3 milijona z DDV, pri čemer naj bi se ta strošek pokrival delno s sredstvi 

posrednega proračunskega uporabnika, se pravi OZG, razliko do polne vrednosti pa naj bi zagotovila Mestna 

občina Kranj. Zdaj, tudi v predinvesticijski zasnovi, ki ste jo obravnavali lansko leto marca, projektna 

dokumentacija še ni bila izdelana, tako da so to pač ocene. Zdaj kakšne možnosti ima mestna občina Kranj, kar 

se tiče projekta naprej. Lahko zaključi oziroma nadaljuje postopek javnozasebnega partnerstva z obstoječim 

ponudnikom, torej SGP Graditelj, lahko postopek prekine in ga ponovi, lahko pa bi alternativno razvijali lokacijo 

stare reševalne postaje, ki jo imate na sliki označeno pod UE6, gre za objekt, ki je bil predviden po občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu na območju stare reševalne postaje, ki je porušena in predvideva pritličje za tri 

etaže za potrebe zdravstva, samo za primerjavo objekt na tej lokaciji ne bi zmogel zagotoviti take površine kot 

severna vrata, hkrati pa žal ne bi pokrival tudi površine, ki so potrebne za gorenjske lekarne. V kolikor zaključimo 

postopek javnozasebnega partnerstva z obstoječim ponudnikom, pomeni, da bi mogli zagotoviti 6,8 milijon brez 

DDV in pa sredstva po stroškovni ceni za dodatno prvo etažo v stolpiču B. Za javni del bi zagotovili s pomočjo 

OZG, proračuna mestne občine Kranj in pa v kolikor bo možno, bi objekt prijavili tudi na razpis Ministrstva za 
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zdravje. Na tem razpisu glede na pretekle izkušnje je možno pridobiti do 30 procentov vrednosti investicije. Po 

naši oceni, če bi s tem projektom nadaljevali, bi v najkrajšem času pridobili nujno potrebne prostore za OZG in 

Gorenjske lekarne, predvsem za OZG, lahko rečem, da so že na dejansko kritični točki zagotavljanja prostorov, 

najemamo povsod po Kranju na različnih lokacijah avtomobile za patronažo, ne moremo se boriti za dodatne 

programe na ZZZS, skratka situacija res ni rožnata. Zdaj v kolikor bi nas s tem projektom nadaljevali, bi ujeli, da 

rečem, sočasno rekonstrukcijo Kidričeve in Bleiweisove ceste, ki sta že v postopku projektiranja, namreč te 

stolpiči bi bili povezani pod Kidričevo cesto s pohodom z zdravstvenim domom, preverili smo reference 

trenutnega ponudnika in je vsekakor sposoben zagotoviti kakovostno in pa referenčno stavbo v postavljenih 

rokih. Je pa res, da je zadnja ponudbena cena tega edinega ponudnika, kar nam sicer ni bilo v plus tekom 

konkurenčnega dialoga, da je bil zgolj en ponudnik, ampak to je pač dejstvo, je višja od ocene na začetku 

projekta, ampak trenutno mislim, da imamo kar na vseh področjih  kritično stanje, kar se tiče ekstremno visokih 

cen, da ne rečem od prehrane do energije in še kar. Če gremo v ponovitev postopka javnozasebnega partnerstva, 

se nam projekt zamakne vsaj za šest mesecev, če ne več. Obstaja nevarnost, glede na javne razpise, ki jih 

trenutno objavljamo za gradnjo, da se nam na razpise nihče ne javi, tako da se bojimo tega rizika, da se na 

ponovljen razpis nihče ne javi oziroma da bi bila lahko eventuelno podana ponudba še višja, s tem odložimo 

pridobitev prostorov za potrebe OZG Gorenjskih Lekarn še za, da rečem nedoločen čas v prihodnost, terminsko 

projekt v tem primeru ne bo zaživel sočasno z obnovo Kidričeve in Bleiweisove ceste in pa vprašljivost je tudi 

bodočih ponudnikov in njihovih referenc. Če še na kratko povzamem, če se lotimo gradnje stare reševalne 

postaje, ki nam omogoča pritličje in tri etaže, kar pomeni, da pridobimo manj kot kvadraturo, ki je potrebna za 

OZG, to se pravi Gorenjske lekarne v ta projekt zraven žal ne bi mogli povabiti, v celoti bi ga mogli izgraditi z 

lastnimi sredstvi oziroma edino z ministrstvom za zdravje, če bi projekt prijavili na razpis, bi projekt lahko delno 

sofinanciranje pridobili, po oceni stroška, razpolagamo sicer s tisto iz leta 2018, govorimo o približno 12 milijonih 

evrov, kolikor bi bilo potrebno za izgradnjo tega objekta, pri čemer projektna dokumentacija še ni izdelana in 

terja glede na vrednost izvedbo projektnega natečaja. Glede na povedano oziroma prej povedano in glede na, 

da rečem dokaj zapleteno situacijo glede pomanjkanja prostorov za potrebe zdravstvenega doma, uprava 

predlaga mestnemu svetu, da postopek nadaljujemo oziroma zaključimo z obstoječim ponudnikom, to je SGP 

Graditelj in ga pozove na oddajo končne in zavezujoče ponudbe.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja. Odpiram razpravo. Da vidim, kdo se je prijavil. Irena, najprej.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Imam kar nekaj vprašanj, dejansko si že ves čas prizadevam, da bi bili vhodi v mesto Kranj lepi, 

ta bo še dragocen, ne samo le, glede na zneske, na katere nimamo popolnega vpliva, ker draginja je podražila 

vse investicije. Me pa zanima, kar se tiče samih parkirišč. Zdaj so predvidene v garažnem delu, je predvideno 35 

parkirišč in tam je bila oznaka UE2, če sem prav razumela in na tistem delu naj bi bila dodatna parkirišča, upam, 

da pod zemljo, je to mišljeno, da so to podzemna parkirišča?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Predvidena so podzemna parkirišča v dve etaži, prvotno so bila mišljena v štiri, samo to grozljivo podraži projekt, 

zato smo to zmanjšali, hrkati bi pa z lokacijsko preveritvijo poskušali razširiti parkirišča še v parterju, da reče, se 

pravi, da rečem v pritličju poleg objekta za potrebe javnih parkirišč.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Potlej imam še eno vprašanje, glede na to, da pravzaprav ni več opcija avtobusne postaje na tem delu, me 

zanima, kakšen je zdaj pravzaprav namen tega dodatnega zemljišča zraven, kako bomo zdaj to reševali, v kaj bo 

to zemljišče prekvalificirano?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
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Bom probala oziroma se opravičujem naprej, ker bom malo širše odgovorila. Namreč celotno območje OPPN 

avtobusni terminal je prepleten z zdravstvenimi dejavnostmi in tangira poleg tega objekta severnih vrat oziroma 

poleg severnih vrat predvidene javne garažne hiše, ki bi jo v nadaljevanju še vedno želeli realizirati, to je odgovor 

na tvoje vprašanje, kar se tiče tega sosednjega zemljišča, še vedno je cilj, da bi verjetno v nadaljevanju tudi s 

projektom javnozasebnega partnerstva, ker garaža pa je tržno zanimiva, pridobili dodatna parkirišča, javna, 

ampak sočasno bi s tem OPPN reševali več lokacij, tudi tista baraka, jo i imenujemo, se pravi objekt, v katerem 

je trenutno oprava OZG je v lasti ministrstva in je tudi tam po OPPN predvideno parkirišče, oziroma garažna hiša, 

bi si prizadevali oziroma si že prizadevamo, imamo oktobra sestanek na ministrstvu na to temo, da bi objekt 

prenesli v last mestne občine Kranj, to se prvi, da bi tudi na tej lokaciji lahko parkirišča pokrili, hkrati bi pa glede 

na usodo severnih vrat potem določili tudi usodo stare reševalne postaje, več stvari je odprtih in zato bo tudi 

dana pobuda za spremembo OPPN, ko bo potem jasna celotna slika glede na kot sem rekla status severnih vrat, 

od tega naprej je odvisno razvoj ostalega območja OPPN.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Nisem še čisto zaključila, jaz bi samo še to vprašala. Je tudi kakšna možnost, ker bo to parkirišče in je to zelo 

prikladno, da se na tem delu ta zunanja enota uredi, ko je bila zdaj velika drama kar se tiče pregledov, ko je bil 

covid otroci v mrzlem in vse te zgodbe, da to je zelo prikladno, da imaš blizu, da e je možnost, če se take stvari 

naredi, da je tudi tam ena taka enota, ki bo že tako ali tako neka stavba stala. Da se recimo to vključi na parkirišče, 

da sploh ni treba da hodijo čez cesto, ampak da lahko že tam do uredijo, potem imam pa še vprašanje glede na 

to, da bo mestna občina precej prostorov pravzaprav izgradila, to potem bo lastnica tistih delov, ki jih bo 

financirala ali bo potem stvar prodaje teh prostorov ali stvar oddajanja v najem?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Kar se tiče, če še na prejšnje vprašanje odgovorim, pri premembah OPPN smo povabili zraven, sodeluje tudi OZG, 

tudi iz tega vidika, ker nas je Covid naučil, da moramo imeti zagotovljene neke zunanje vhode, da lahko ločimo 

infektivne bolnike od ostalih, tako da tukaj si bomo vsekakor prizadevali, da napišemo OPPN, da bo potem tudi 

zmožnost realizacije v praksi, kar se tega drugega vprašanja tiče, pa prostori postanejo last mestne občine Kranj 

in se ne oddajo v naprej oziroma v celoti smo lastnik mi, v upravljanje jih pa dobi Osnovno zdravstvo Gorenjske.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Je to to, Irena? Jernej, prosim.  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 

Hvala lepa, glede na to, da nisem bil cel mandat z vami, je to vprašanje bila zelo na mestu, kaj občina dobi za ta 

denar, to ste mi odgovorili. Bom pa širše vprašal, glede na to, da se zdaj v tem trenutku lomi, kje bo bolnišnica 

na Gorenjskem, me zanima, kaj ta projekt prejudicira, ali to pomeni, da zaradi tega izpademo iz borbe za 

bolnišnico v Kranju, ker to bo tudi ena izmed točkovnih zadev ministrstva za zdravstvo. To je prvo vprašanje. 

Bistveno bolj bi se mi zdelo pomembno, da v Kranju, tisti, ki smo v Kranju, zastavimo tako, da dobimo bolnišnico. 

To je prvo vprašanje. Drugo vprašanje avtobusna postaja, glede na to, da na ministrstvu za infrastrukturo delamo 

vse, da bo železniška postaja v kratkem obnovljena, to pravimo v parih letih, me zanima, kaj to pomeni za 

avtobusno postajo, se pravi prestavlja verjetno proti železniški. Tretje vprašanje je čisto, bom rekel, iz stroke, 

pravite, da pri teh sredstvih boste zadržali možnost valorizacije sredstev, me zanima ali gre za fiksno ceno, da se 

revalorizira po OZ, nad deset odstotkov, ali gre za valorizacijsko klavzulo, kjer je dva odstotka tisti rang, kjer se 

cene valorizira gor pa dol? Ker tukaj gre za velike razlike v vrednosti, to je čisto poslovni del, da vidimo, v katero 

smer bodo šla sredstva, toliko za začetek, pa bom potem še nadaljeval.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala. Bom na prvo vprašanje jaz probala odgovoriti, naprej bom pa malo pomoči rabila. Kar se tiče same bolnice, 

ti dve dejavnosti, ki se izvajajo v severnih vratih oziroma v bolnici so različna raven zdravstva, namreč mi občina 
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kot lokalna skupnost smo dolžni zagotavljati primarno zdravstvo in to se zagotavlja v okviru osnovnega zdravstva 

Gorenjske, zdravstvenega doma Kranj. Dočim bolnica pokriva sekundarni in terciarni sektor in je v domeni 

države. To se pravi, ti dve dejavnosti niso nič prepletene oziroma zelo malo, kar je prepleteno trenutno je 

ambulanta za nujno medicinsko pomoč oziroma ob ambulanti za nujno medicinsko pomoč v letošnjem oziroma 

prihodnjem letu načrtujemo dograditev satelitskega urgentnega centra, ki bo omogočal 24urno obravnavo 

pacientov, Kranj bo ena od desetih lokacij v Sloveniji, ki bo deležen tega satelitskega centra, iz razloga, ker 

nimamo bolnice. Tako da edino v tem delu je zadeva prepletena, sicer pa dejavnost niso nič prepletena. V 

severna vrata se seli uprava osnovnega zdravstva Gorenjske, patronažna služba, razvojna ambulanta, hočem 

reči, dejavnosti, ki niso nujno vezane na recimo laboratorij oziroma na ostale dejavnosti, da je zelo blizu 

zdravstvenega doma, s samo bolnico pa niso povezane. Kar se tiče avtobusnega terminala, je Janez odgovoril, 

kar se tiče tele valorizacijske cene bi pa kolega tamle prosila, ko bo bolj strokoven odgovor, hvala.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Hvala lepa. Avtobusni terminal v aktualnem aktu je še vedno tudi na tej lokaciji avtobusni terminal vrisan, 

zapisan, vendar pa, ga planiramo na sami, ob železniški postaji, tudi v strateškem delu sta obe lokaciji v zlatem 

Polju in pa ob železniški postaji že ves čas, to smo mislim, da že imeli tudi na tem mestnem svetu, kako in zakaj. 

Vsa zgodba železniške postaje je seveda trenutno v rokah države, kjer se dela DPN, mislim, da lepo napreduje, 

tam je pač en industrijski tir, ki ga v okviru OPNja prestavljamo na območje Police, ko se ta industrijski tir umakne, 

ki tudi dejansko ne sodi na območje, bom rekel, železniške postaje, potem lahko umestimo avtobusni terminal 

na območje železniške postaje. To je bilo v okviru OPPN za kolodvor preverjeno, tudi zaradi zahtev, ne bom rekel 

ZVKD in pa železnic, ali je umestitev možna, na kakšen način, koliko peronov in bom rekel, na tem delu sedaj se 

naprej delamo. V aktualnem aktu, ki je sprejet, v OPPN avtobusni terminal, kis e še vedno tako imenuje, ga ta 

trenutek ne moremo izbrisati, ker je v osnovnem aktu, občinskem prostorskem načrtu še vedno zapisan kot 

dejstvo in bomo v teh spremembah, ki jih delamo, OPN 4 se bo ta tekst primerno spremenil, in uskladil tako, da 

bodo tudi v naslednjih korakih OPPN avtobusni terminal lahko spremenjen. Tako, upam, da sem dosti razumljivo 

povedal. Hvala.  

 

BOŠTJAN FERK (Inštitut za javno-zasebno partnerstvo) 

Boštjan Ferk, Inštitut za javno-zasebno partnerstvo. V okviru dialoga je bil ta razgovor s kandidatom opravljen, 

kandidat je dosti naravnost povedal, da v primeru, če bo zahtevana s strani naše strani fiksna cena, da bo pač to 

rezervo vkalkuliral v ponudbeno končno vrednost, kar pomeni najmanj 10 odstotkov višja vrednost kot je bila 

danes predstavljena. Zato smo nekako razmišljali v smeri indeksacije, vezane na enega od GZS indeksov, in sicer 

v plus ali pa v minus in tveganja si strani delita.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, prosim, Jernej.  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 

Bom kar tukaj na koncu začel. Skratka, če prav razumem, kljub temu, da cene kar radikalno padajo na mesečni 

ravni, bo on vračunal 10 odstotno povečanje cen, kljub temu, da cene padajo. To je značilen pojav v gradbenem 

sektorju, tako je rekel, skratka, da bo v ceno vračunal 10 odstotno povišanje, kljub temu, da cene zdaj padajo. 

Prva stvar. Druga stvar, kar se tiče valorizacije, me zanima, ali je tudi valorizacija v negativno smer? Če gredo 

materiali v minus, ali je plafon?  

 

BOŠTJAN FERK (Inštitut za javno-zasebno partnerstvo) 

Seveda, indeksacija je v plus in minus, teh 10 procentov je bila pa napoved ponudnika, da glede na negotovost, 

če bo fiksnost, bo on izhajal, da ta riziko nosi, in bo ponudbena vrednost glede na riziko si vkalkuliral.  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 
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Ok, samo še glede bolnice. Ta del mislim, da se nismo čisto razumeli. Meni je jasno, da se ta del ne prekriva, 

ampak sprašujem zaradi trenutka časa, ko se določa na, bom rekel na državni ravni odločitev, kje bo dejansko 

stala bolnišnica, ali smo prepričani, da to, ta odločitev ne bo prejudicirala odločitve, kjer bo stala bolnišnica na 

Gorenjskem. Zakaj to sprašujem? Nekaj časa se ukvarjam že s tem problemom in v bistvu vse mestne občine v 

državi imajo bolnico, razen Kranj in mislim, da bi bilo treba narediti vse, kar je v naši moči, vključno z, bom rekel 

preverbo tega, ali bo investicija v to vplivala na točke pri izboru lokacije za … bolnice. To je bilo moje vprašanje, 

to mi je kristalno jasno, da ne, ampak na državni ravni je večina odločevalcev to dojemala kot neko alternativo 

in zato, bom rekel ekvivalent tega, saj Kranj ima svojo zadevo in tega ne rabijo, zgolj iz tega vidika, ker že nekaj 

časa sem sodeloval, še v prejšnjem mandatu pri tem vprašanju. Hvala za odgovore, avtobusna valorizacija, še ta 

del, da ne izgubimo tega momenta.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Jernej. Ne prejudicira tega, seveda ne, smo v navezi z ministrstvom za zdravje, v skladu z dogovori z njimi 

bomo na področju planiranja gorenjske bolnišnice začeli izvajati predhodne arheološke raziskave, ki so bile 

ugotovljene v začetnih postopkih glede OPPN. OPPN bomo pa tudi začeli. Glavna cokla izbire je OPPN na lokaciji 

tako Kranj kot Radovljica, v Jesenicah je itak ugotovljeno, da prostora ni, tako da smo mi že začeli s postopkom 

OPPNja, ukaj je pa pač glavna zadeva so predhodne arheološke raziskave, in vpliva glede odločitve glede bolnice 

ni. Je pa kar se neuradno govori, je predvsem vprašanje tega ali bo ministrstvo za finance ta projekt sploh pustilo 

v NRP ali ne. To je pa mogoče za vašo poslansko pa svetniško skupino vprašanje, pa želja, da ta projekt ostane v 

NRPjih državnega proračuna.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan, prosim.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Malo se vrnem v zgodovino, kako smo nepremišljeno gradili prizidek zdravstvenega doma, 

današnjega. Takrat je bila teza, na vsak način samo hitro narediti prizidek, da bo spodaj čim hitrejše dobila tale 

naša dežurna urgentna služba svoje prostore, na vrhu bomo pa lepo prostore prodali. Kaj imamo pa danes? 

Pomanjkanje prostorov. Če bi takrat gradili s svojim denarjem celo stavbo, bi danes imeli dosti prostora za 

komplet zdravstvo, imeli bi dosti prostora za parkirna mesta, ker so vsi ti koncesionarji kupili svoje prostore, 

zraven so kupili, ker so imeli denar, še parkirna mesta, mi smo pa ostali brez vsega. In tudi danes poslušati očitek, 

da je pod zemlja gradnja draga, seveda je draga, bodimo korajžni, pa pojdimo, če že gremo, pojdimo štiri štuke 

pod zemljo, saj delamo projekt za 30 ali 40 let, ne delamo za dve leti. Kronično je pomanjkanje okoli 

zdravstvenega doma prostorov, mi pa se zdaj gremo, ali bomo šli eno etažo nižje ali višje, to je plunk v morje 

proti takem strošku, ki se ga gremo tukaj. Ali to stane 6 milijonov ali pa sedem, je navsezadnje zanemarljivo za 

eno mestno občino, če smo odkriti. Danes smo tamle za milijon kupili tržnico, pa noben ni roke dvignil, tamle pa 

gremo en projekt za zdravstveni dom, ali bo ena etaža več parkirnih mest ali manj, to za mene ni vredno 

debatirati. Moramo biti korajžni in gledati vizionarsko naprej, ne pa danes gledati, kaj bomo danes gledati. 

Smiselnost pa, ali iti v ta projekt ali ne. To so debate, ki jih imamo lahko še tri, štiri dni ali pa pet dni, ampak glede 

na današnji čas, današnje razmere v svetu, na krizno situacijo na vse, jaz v ta projekt trenutno ne bi tiščal. Tamle 

imamo pred vrati Globus, zakaj ga ne kupimo, damo notri lahko zdravstven dom vse fizioterapijo, kar prostorov 

rabijo, vse je tam, avtobusna postaja je tamle, oživljamo mestno jedro, ker bodo ljudje se vozili v mestnem jedru, 

pa imamo za majhen denar stavbo izgrajeno in lahko opremljeno v štirih, petih mesecih, tukaj se pa pogovarjamo 

o izbiri koncesionarja, gradbeno dovoljenje, izgradnjo, ki bo to mogoče nastalo čez 5 let. Mi pa danes rabimo 

prostore, pred nosom jih imamo pa jih ne znamo izkoristiti ali pa jih nočemo izkoristiti. Hvala. Dajte razmisliti pa 

dajmo glave skupaj sesut pa trezno mislimo, ker zdravstvo kot ste že reklo, laboratorij, določene ustanove morajo 

biti očesna ambulanta je lahko komot tamle notri, fizioterapija je lahko komot tamle notri, pa še druge dejavnosti 

so komot, ker čisto nič ne spreminja lokacijo, ali je to tam ali pa je tukaj. Ali pa s kakšnim zobarjem, ki so gor, 

probat iti v dogovor, če os lastniki, jim ponudimo, mogoče bi kakšen zamenjal prostore pa mi dobimo prostore 
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v zdravstvenem domu, oni pa svoje ordinacije tukaj. K zobarju je pa vseeno ali se peljem v zdravstveni dom ali 

pa v Globus, mi je čisto vseeno.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Sandra.  

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Hvala. Jaz moram reči, da se kar strinjam z Bojanom, ampak imam pa eno vprašanje. Kaj nam bo stavba koristila, 

če mi nimamo kadra? Ok, prostora ni za tiste obstoječe, naredimo prostor, potem ga bomo imeli pa preveč, to 

je ena stvar, v bistvu je vprašanje, kaj bo občina naredila, da mladi zdravniki sploh pridejo k nam? Glede na to, 

da splošnih zdravnikov sploh ni na državni ravni, mislim, da zelo težko koga privabimo v Kranj, čisto tako?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

To je napačno razmišljanje. V zadnjih dveh letih smo dobili pet novih zdravnikov. Zdaj imamo dve novi, in 

dejansko kot jaz vem, vpis je bil uspešen… 

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Še zmeraj imamo ogromno ljudi, ki nimajo zdravnika.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Država je problem, smo pa pridobili pet zdravnikov… 

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Ok, upam, da uspešno, ampak čisto tako, moje mišljenje, stavbo bomo imeli, ne bomo imeli pa kadra.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo? V redu. Potem dajem tole točko 8 javno-zasebnega partnerstva na glasovanje. Najprej vaša 

prisotnost prosim. Vmes bom prebral sklep, ker smo toliko časa razpravljali, in sicer, da mestna uprava mestne 

občine Kranj nadaljuje postopek javno-zasebnega partnerstva za projekt severna vrata z obstoječim ponudnikom 

SGP Graditelj d.d. in od njega pridobi končno zavezujočo ponudbo. Vaša prisotnost, še malo do konca, če lahko. 

21, prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 16 za, torej soglasno sprejeto. Hvala lepa, hvala lepa tudi gostoma, na 

svidenje. Gremo na točko 9, sklep o spremembi sklepa o razpisu posvetovalnega referenduma za ugotavljanje 

interesa občanov krajevne skupnosti Planina in Huje za združitev krajevne skupnosti Planina in krajevne 

skupnosti Huje. Katja, prosim.  

 

KATJA ŠTRUC (vodja Kabineta župana) 

Hvala za besedo, lepo pozdravljeni. Mestni svet mestne občine Kranj je 25 maja sprejel sklep o razpisu 

posvetovalnega referenduma za ugotavljanje interesa občanov krajevne skupnosti Planina pa Huje za združitev 

krajevnih skupnosti, naš predlog pa je sprememba datuma referenduma, in sicer upoštevajoč dejstvo, da bi 

morali volilni odbori v štirih krajevnih skupnosti na desetih voliščih voditi glasovanje in ugotavljati tudi udeležbo 

pa volilni izid za štiri tipe glasovanj, če bi referenduma potekala na dan rednih volitev, to je 20.11.2022 se 

predlaga izvedbo referenduma na 04.12., ko bo potekal tudi morebitni drugi krog županskih volitev s predlagano 

prestavitvijo datuma se želi zmanjšati obseg dela, ki bi ga morali opraviti volilni odbori kot tudi možnost zapletov, 

da bi se lahko, ki bi se lahko zgodili volilnim odborom tako pri štetju kot pri ugotavljanju volilne udeležbe in jim 

na ta način v bistvu omogočiti kvalitetnejše delo, pri tem je pa predvsem potrebno upoštevati, da bodo člani 

volilnih odborov morali biti pozorni na dejstvo, da bodo pri svojem delu uporabljali dva različna volilna imenika, 

v katerem bodo imeli volivci različne zaporedne številke, ker krog teh volilnih upravičencev na lokalnih volitvah 

ni enak krogu volilnih upravičencev na referendumu in zato pač predlagamo sprejem tega sklepa.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Katja, odpiram razpravo. Ok, potem dajem kar to točko 9 na glasovanje. Sprejme se sklep o 

spremembi sklepa. Kar prosim vašo prisotnost. O spremembi sklepa o razpisu posvetovalnega referenduma 

zagotavljanja interesov občanov krajevne skupnosti Planina in Huje za združitev krajevnih skupnosti Planina in 

krajevne skupnosti Huje. Ok, 21. prosim, če glasujete. 22 za, nihče proti, hvala lepa. Še točko 10, Katja, prosim.  

 

KATJA ŠTRUC (vodja Kabineta župana) 

Hvala za besedo. Tukaj gre pa za sklep o spremembi sklepa o razpisu posvetovalnega referenduma za 

ugotavljanje interesa občanov krajevne skupnosti Bratov Smuk in Primskovo o spremembi območja krajevnih 

skupnosti teh dveh, gre za isto zadevo, kar se tiče predstavitve datuma in za enake razloge, tako da pač 

predlagamo sklep, da se sprejme sklep o razpisu posvetovalnega referenduma za ugotavljanje na ta datum.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Katja. Odpiram razpravo. Ne? Potem bi prosil vašo prisotnost, da glasujemo še za Bratov Smuk in 

Primskovo. 22, hvala lepa, prosim, če lahko glasujete. A ne dela? Ok, ti si za. Hvala lepa. 24 za, vključno z ročnim 

glasovanjem Saše. Zdaj pa predlagam dobrih 15 minut odmora, 18.10 se tukaj vidimo, tukaj ste dobili malo 

okrepčila. 18:10 nadaljujemo.  

 

/odmor/ 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Bomo kar začeli z 11 točko. In sicer strategijo, tukaj bo Tanja malo več povedala, bi prosil, da zasedete svoja 

mesta, tudi občinski uradniki prosim. Tanja, prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala za besedo. Milena, prosim še za predstavitev, hvala. Torej, lansko leto ob nastopu mandata sem si zadala 

cilj, da bi na področju družbenih dejavnosti, ki pokrivamo kar nekaj področij si zadali malo daljše strateške cilje, 

da bi jih razdelili tudi na letne cilje, zato da bi imeli neko vizijo razvoja tega področja. Nekaj strategij ste mestni 

svetniki že sprejeli, tokrat pa predlagamo strategijo razvoja mladinskega dela. Namreč tudi mladi so pomemben 

segment družbe v Kranju in želimo, da kot taki participirajo k pomembnejšim odločitvam oziroma da so 

proaktivni. Zdaj strategija temelji na podlagi veljavne zakonodaje, najbolj pomemben je tukaj zakon o javnem 

interesu v mladinskem sektorju, ki je upoštevam tudi v pripravi te strategije, usklajena je pa tudi z vsemi ostalimi 

veljavnimi strategijami oziroma strateškimi akti občine. Zdaj kar se tiče koga ta strategija pokriva, mladi so občani 

stari od 15ga do 29 leta starosti, ki jih je v mestni občini Kranj 8500, kar predstavlja približno 15odstotni delež 

populacije v Kranju, kis e trenutno povezuje v različne formalne oziroma neformalne skupine v okviru nevladnih 

organizacij, kot vodoma rečeno, pa želimo, da so tudi proaktivni oziroma da sodelujejo v večji meri tudi z mestno 

občino Kranj, iz tega naslova smo v letošnjem letu izvedli anketo med mladimi, ki jo je izpolnilo preko 400 mladih, 

in sicer smo jih spraševali predvsem po področjih, ki so jim pomembna po dejavnostih, ki jih bi želeli izvajati, po 

odločitvah, pri katerih bi želeli participirati, skratka, da smo direktno iz prve roke videli, kje točno želijo 

sodelovati. Potem smo izvedli nekaj delavnic, deležniki na področju mladinske dejavnosti, strategijo smo dali 

tudi v obravnavo, zdaj je pa pred vami, da jo obravnavamo še na mestnem svetu. Katera področja smo zajeli, kar 

številna področja oziroma zadali smo si 13 strateških ciljev, predvsem na področju mladinskega dela, na področju 

izobraževanja, zaposlovanja, stanovanjske politike, informiranosti, prostovoljstva in pa področje družbenih 

dejavnosti, ki smo jih že prej našteli, torej šport, kultura, sociala, zdravstvo in tako naprej, če se na kratko  

dotaknem, da vam ne bom dolgovezila, ker verjamem, da ste strategijo prebrali, kateri so najbolj pomembni cilji, 

ki smo si jih zadali: torej, da bi počasi že prišli do umestitve oziroma vzpostavitve mladinskega centra v Kranju, 

da bi spodbujali formalno oziroma neformalno izobraževanje mladih, zdaj ko smo pri prejšnji točki oziroma dve 

točki nazaj obravnavali področje zdravstva, recimo, Želimo si vzpostaviti dodatni program oziroma dodatne 

srednješolsko izobraževanje. Trenutno srednja zdravstvena šola je v Ljubljani in na Jesenicah, v Kranju je ni, starši 
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za svoje otroke načeloma neradi vidijo, da se prav daleč vozijo v srednjo šolo in potem tudi na teh lokacijah 

ostane, v Kranju ga pa nimamo. Želimo si vzpostaviti univerzo na Gorenjskem, to se pravi na področju 

izobraževanja na kratko toliko. Kar se tiče zaposlovanja se je oblikoval regionalni strateški svet svetovalnega 

središča Kranj, zato da bi mlade v čim večji meri vključil v nadaljnje izobraževanje. Potem kovačnica, to tudi že 

poznate, Podjetniški inkubator Kranj, pa želimo tudi spodbuditi srednješolce za tehnične programe pa študij 

tehnike in digitalizacije in sodobnih tehnologij, ker je ta kader trenutno kar zelo pomemben. Želimo povečati 

dostopnost stanovanja za mlade, zato bi v v okviru tega si prizadevali pridobiti dodatna stanovanja, ki bi bila 

namenjena predvsem mladim parom in mladim družinam, kar se tiče vzpostavitev sistema celovitega 

informiranja lahko povem, da ob pogovoru z mladimi smo ugotovili, da ne sledijo več samo spletnim stranem 

oziroma da je to za njih malo passe, da imajo druge kanale sporazumevanje, tukaj bomo tudi mi mogli narediti 

korak naprej, v prenovi spletnih strani, uporabljati družbena omrežja, kjer se mladi bolj pojavljajo, trenutno 

Instagram, TikTok in podobno, skratka pri platformam, digitalnih platformah z informacijami za mlade bomo 

naredili korak naprej. Še eno pomembno področje o prostovoljstvu med mladimi, tudi v času covida se je 

pokazalo, da je naš bazen prostovoljcev sorazmerno majhen, ko izčrpamo starejšo populacijo, je bila bolj v času 

covida manj primerna za prostovoljstvo. Tako da tukaj želimo skupaj s srednjimi šolami povečati bazen oziroma 

razširiti število prostovoljcev, mladih prostovoljcev. Zdaj te strateške cilje bomo začeli izvajati že prihodnje leto 

v skladu s sredstvi, ki so zagotovljena v proračunu, konkretno naslednje leto 250 tisoč evrov, ostale, da rečem, 

glede na to, da se strategija sprejema do leta 2030 pač v proračunih prihodnjih let, bomo pa v letnem nivoju 

preverjali dosežene cilje, kolikor bo želja tudi o njih poročali na mestnem svetu, da bomo videli oziroma lahko 

spremljali, ali strategijo izvršujemo kot smo si jo zadali. Pa mogoče še za konec ena lepa novica, da bo septembra 

mestna občina Kranj postala mladim prijazna občina za obdobje od leta 2022 do 2026, kar pomeni, da so nas 

vseeno prepoznali, Inštitut za mladinsko politiko, da smo začeli biti proaktivni na tem področju in da si ta 

certifikat zaslužimo, zdaj ga bomo poskušali še upravičiti v praksi. Toliko na kratko.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Najlepša hvala, Tanja. V redu, zanimiva tema. Odpiram razpravo. Ana, prosim.  

 

ANA ČERNE (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Jaz imam samo eno vprašanje, zdaj glede na to, da tukaj niti ne gre za osnutek, ampak da se 

strategija že sprejema, ali pripombe, ki smo jih podali na komisijah, so upoštevane, ali kako bo, kako se je s tem 

zgodilo?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Pripombe oziroma jaz sem odgovore v zapisnik, ko je včeraj tista povezava ni delala, podala, tako da nisem 

prejela, da bi še kaj moglo rezultirati v spremembi strategije, tako da bi bilo podan kakšen predlog o spremembi 

kakšnega teksta v strategiji.  

 

ANA ČERNE (mestna svetnica) 

Konkretne predloge, … na komisiji, ne v obliki amandmajev, ampak samo to , na primer, da se nadzor za 

spremljanje letne realizacije na tem, da se na kolegiju župana morda to pregleda, da se morda to da na mestni 

svet, kakšna je realizacija te strategije, pač neke stvari, potem kar se tiče čisto konkretnih stvari, je še nekaj bilo 

odprtih, recimo, ali se lahko postavka mladi lahko vključi v participativni proračun, da je to posebej za mlade, pa 

to je to, dve taki konkretni spremembi sta bili, predvsem pa ta nadzor, spremljanje realizacije pa da se mogoče 

tudi v samo strategijo umesti kakšne so bili, kako uspešni so bili projekti, ki se jih sofinancira, pa stolp Škrlovec? 

Čisto iz tega vidika, da lažje spremljamo, ali so neki ukrepi upravičeni, če vidimo, da so bili uspešni v preteklosti.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, bom še tu podala kratko pojasnilo, kar se tiče programov pa Škrlovca, jih spremljamo in so v celoti bili 

realizirani oziroma za stolp Škrlovc sem včeraj pojasnila, da je v preteklih letih bila zagata, ker so tja v veliki meri 
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pošiljali otroke priseljence, ki niso govorili slovenskega jezika, da so jim pomagali v mladinskem centru za mlade 

in družine delati domačo nalogo, ker je bilo sporazumevanje nemogoče, so zaposleni tam pisali domače naloge 

njim. In ker je program sofinanciran s strani Ministrstva, smo tukaj mogli spremembo narediti v smislu, da je 

pogoj za vključitev vsaj osnovno znanje slovenskega jezika, tako da so se tudi Slovenci začeli počasi vračati v 

Škrlovec in koristiti namen Škrlovca, tako da program tukaj je realiziran, kar se tiče programa mladinskih društev, 

ki so sofinancirane na javnem razpisu, dobimo za vsa podeljena sredstva poročilo, ki je tudi pregledano, kar 

pomeni, da mora biti program realiziran za to, da so sredstva sploh nakazana. Kar se tiče strategije, bo letno 

predstavljena na kolegiju župana, doseženi cilji, prav tako bo s kolegijem teh nevladnih organizacij, ki smo jih 

povabili že na te delavnice, ki so bile izvedene, jim bodo predstavljeni konkretni cilji in realizacija na letnem 

nivoju, če je bila dosežena, če rečem, čakali do leta 2030, pa šele potem presojali, ali gremo po planu ali ne. Zdaj, 

malo sem že pozabila, kaj je bilo še vprašanje. Participativni proračun. Ja. Zdaj da bi torej že do obravnave 

strategije uspeli pridobiti mnenje, ali bomo lahko za mlade posebej participativni proračun naredili, je bilo 

preuranjeno. Komisija je bila včeraj. Vsekakor jih bomo spodbudili tudi te mlade, da se v večji meri udeležijo 

glasovanja oziroma podajanja pobud v okviru obstoječega participativnega proračuna oziroma tega zneska, kot 

rečeno, pa, ali bi posebej za mlade delali participativni proračun, pa rabim, da bi bila znotraj tega postavka za 

mlade posebej, pa terja še malo enega malo brainstorminga pa pogovora s sodelavci, se pravi od včeraj do danes, 

tako hitro nisem utegnila.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja. V redu. Irena, prosim.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Zelo sem vesela, da se je v strategijo uvrstila tudi ideja, ki sem jo podala že pred časom, da bi v 

Kranju tudi izobraževali za zdravstvene poklice. Celotna strategija je vedno zapeljana tako, da nima točnih rokov 

izvedbe, to pomeni, ni točno določeno, kdaj se neka stvar začne. Jaz drugače mislim, glede na to, da imamo zdaj 

še na novo odprto dnevno varstvo, da se pričakuje širitev in bodo potrebe tudi na Golniku, da potem tudi 

poslušamo, da že zdaj ima težave dom upokojencev, že zdaj ima težave zdravstveni dom s temi kadri, da si 

zastavimo nek dokaj hiter rok, to pomeni, da mogoče poskušamo storiti vse, da bi že naslednje šolsko leto lahko 

vpisovali v te programe za socialne oskrbovalce in za zdravstvene tehnike, tako da si zastavimo res hitro 

uresničljiv cilj. To je ena stvar. Nisem vedela, koliko mladih imamo, zdaj sem videla, da skoraj 15 odstotkov 

predstavljajo mladi, iz 27 na 29, ta starostna meja, do kdaj si mlad. Je pa ena od stvari, kako se mesto pomladi, 

če bi v Kranju imeli več študijskih programov, bi lahko zelo pomladili mesto in marsikdo potem, če mu je v tem 

mestu všeč, tudi ostane. Jaz sem imela priložnost, ker je moj sin bil preko Erasmusa v Heidelbergu, tam 

predstavljajo mladi 40 odstotkov mesta, to pomeni, je to čisto drugačen utrip, optimističen, ko se sprehajaš po 

ulicah, kamorkoli greš v kateri lokal, dejansko smo imeli okroglo mizo študijski programi v Kranju, vendar od tiste 

okrogle mize ni bilo nobenega premika naprej. Mi se lahko odzovemo na potrebe gospodarstva Gorenjske, to 

pomeni, da vidimo, kaj Gorenjsko gospodarstvo potrebuje, da tem programom dodamo, ki jih že imamo v Kranju, 

še nove študijske programe in s tem pomladimo mesto Kranj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kakšno mnenje. Ok, hvala. Igor?  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Ja, hvala. Nekoč, me je on izzval, zato bom drugače začel svoj nastop. Nekoč, pred davnimi časi, 20 let je tega, je 

tam nasproti sedel en mlad fant Igor Velov iz Liste Mladi za razvoj Kranja. In v tisti dvorani sta bila še Bojan 

Homan pa Branko Grims, ker sta tudi danes v tej dvorani. Kaj hočem povedati? Hočem povedati, da smo že takrat 

bili zelo aktivni, ker smo bili mladi, da se naredi mladinski center in kot jaz vem, se je v Kranju vzpostavil mladinski 

center in če verjamete ali ne, takrat, ko je podžupan za družbene dejavnosti bil najstarejši podžupan vseh časov, 
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gospod Štefan Kadoič. In zato moje vprašanje? Kako da je prva točka strategije, da se vzpostavi mladinski center, 

če ves čas živim v prepričanju, da mi to v Kranju imamo, da je to včasih bilo na Tomšičevi ulici? Bivši Baron. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Dobro, še kdo? Sandra?  

 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 

Jaz bi mogoče samo dodala, včeraj se je videlo na komisiji, da te strategije vključite tudi nas, svetnike, ker mi tudi 

kaj poznamo in vemo in zdaj smo ugotovili, da neke pobude so bile dobre, ampak jih ne bomo upoštevali. Tako 

da mogoče za naslednji mandat, upoštevate tudi mnenja svetnikov. Preden sploh sprejmemo zgodbo. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, še kdo? Ne. V redu, potem bomo dali kar na glasovanje. Kakšen odgovor pa rabiš?  

 

TANJA HROVAT 

Lahko da je pred časom obstajal, da bi v Baronu obstajal mladinski center, da bi mi za njega vedeli, ne, torej da 

bi bil… 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Center je bil, vi ste še premladi tukaj na občini. Problem je pa bil, ker mladi ga niso znali upravljati in je sam sebe 

ukinil. To je pa dejstvo, ker so bili notri in niso našli pravih ljudi, ki bi to naprej peljali in je vse skupaj propadlo, 

obstajalo pa je, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Janez?  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Problem, mladinski center je dejansko obstajal v Baronu, danes je notri šahovski klub. Problem 

mladinskega centra je bil pa predvsem njena umestitev, kjer smo imeli na eni strani zidu mlade družine z 

enoletnimi dojenčki, na drugi strani pa vadili bendi, pa razbijali po bobnih. Torej tista umestitev je bila s strani 

občine predvsem popolnoma neustrezna, mladinski program pa je pač našel druge poti pa šel na druge lokacije, 

fin je bil ta center za mogoče kakšne računalniške programe pa namizne igre, to je še vedno danes notri, ampak 

mladinski center kot mladinski center, ki jih poznamo po Sloveniji, pa žal to ni bil, predvsem zaradi umestitve. Je 

pa občina to takrat naredila zaradi tega, ker je Iskratel naredil donacijo 10 milijonov evrov, je bilo treba nekam 

stlačiti, se je naredilo to na silo in je na dolgi rok ta stvar zamrla. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Jani, Saša, prosim.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo, lep pozdrav vsem skupaj. Sem mislila, da se ne bom oglasila tukaj, ampak zdaj me je Jani izzval, 

s tem mladinskim centrom. Jaz bi tako rekla, da mladinski center imamo dol na železniški postaji, če tako 

pogledamo in kaj se je dogajalo v Udinborštu. Na železniški postaji, bom rekla, zdaj ne vem, ali je to Metelkova 

Kranj postala, ker tam se dogajajo čudne stvari: muska, nabijanje, spraševali so tiste sosede višje gor, ne vse, jaz 

sem dobila pritožbe teh stanovalcev, ki živijo nad železniško postajo, da je to neznosen hrup, tam so tudi starejši 

in bolni ljudje, hočejo zvečer iti ven pa se ta nabijanje sliši. Me zanima, kdo tam to zadevo vodi, kdo financira, 

isto pa tudi za Udinboršt, kako so dobili dovoljenje, kaj se tam dogaja, saj je bilo veliko napisanega, tako da bi 

prosila, da okrog tega, da mi podate neko razlago.  
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ANA ČERNE (mestna svetnica) 

To nikakor ni mladinski center, narekovaji ne obstajajo, ker mladinski center je zelo definirano, kaj to je. Zakon 

o tem obstaja. To ni mladinski center, in tukaj, kar se govori v tej strategiji, je čisto drugačna oblika mladinskega 

centra, ostalih odgovorov pa jaz pač nimam.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Jaz predlagam zdaj, ker so tudi k meni prišli ljudje iz Stražišča glede tega, to veste, da je bilo v prejšnjem mandatu, 

kaj je bilo sprejeto glede tega dol. Mi smo zatečeno stanje dobili. Kar se tiče Udinboršta bomo pa dali pisno, tako 

da bomo točno vse definirali, da ne bomo tukaj kaj spustili, bi prosil, da se to pisno da svetnikom. Velja, hvala. 

Saša, prosim.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

V redu, potem bi prosila za pisni odgovor tudi tole za železniško postajo dol. Kakšna so dovoljenja, kdo jih je dal, 

kaj se lahko tam notri izvaja, ker dejansko tam je, čudne stvari se dogajajo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa. Še kdo? Pardon, potem gremo na glasovanje za točko 11, strategija razvoja Mladinskega dela v 

mestni občini Kranj za obdobje …, vašo prisotnost bi prosil. 24. Prosim. Če lahko glasujete. Hvala lepa. Super, 22 

za, soglasno sprejeto. Hvala lepa, gremo zdaj še na strategijo oziroma letni program športa, letni program.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, hvala. Ja, še letni program športa na kratko, potem sem jaz izčrpala za danes. V glavnem letni program športa 

sprejemate vsako leto, ker ga moramo sprejeti na podlagi zakona o športu in si zadati cilje in naloge na tem 

področju, kako bomo izvajali nacionalni in občinski program na ravni občine, na kakšen način in za kaj bomo 

zagotavljali sredstva, ki jih razdelimo na podlagi javnega razpisa, ki je bil objavljen vsako leto decembra. In pa 

višino in razdelitev stroškov pa razdelitev po programih, to imate pa podrobno določeno notri v letnem 

programu športa, ki je pripravljen na enak način, kot v preteklih letih. Zdaj, prioritete na tem področju so, da v 

največji možni meri, kot nam bo proračun dopuščal, realiziramo infrastrukturne projekte, potem da poskušamo 

poenotiti način organizacije klubov in pa uporabe zaprtih športnih površin, kar se tiče športnih prireditev, se 

vsako leto kakšna nova na kakem dosti visokem nivoju pojavi in si želimo tudi tukajle eno organizacijsko skupino 

zasnovati, da bi teh prireditev bilo čim več in na čim višjem nivoju. Še naprej bomo izvajali program, da vsak 

otrok do 12. leta pozna 25 športnih panog, še naprej bomo sofinancirali športnega pedagoga v prvi triadi, želimo 

si pa tudi formirati zavod za razvoj športa Triglav Kranj. Letni program športa je pač podlaga, da pač vsako leto 

ob koncu leta objavimo javni razpis za sofinancirane dejavnosti izvajalcev letnega programa športa, načrtujemo 

z objavo, se pravi drugi december, s predvidoma možnostjo oddaje vlog do šestega januarja. Razdelitev, upam, 

da se kaj vidi, razdelitev sredstev na podlagi letnega programa športa, je tukaj na grafu pokazana, da približno 

340 tisoč evrov namenjamo za športno vzgojo otrok in mladine  v kakovostnem in vrhunskem športu, kar nekaj 

sredstev re v plače trenerjev, kar nekaj tudi v kakovostni šport za članske tekmovalne ekipe. Nekaj malega tudi 

za urejanje učnih poti za ostale, da rečem manjše deleže, ki jih na podlagi razpisa financiramo. Tako kot sem 

rekla, letni program športa je dokaj enak ko v preteklih letih, prizadevali si bomo, da bomo zneske uskladili vsaj 

z rastjo življenjskih stroškov, da bi tudi sredstva za klube in društva za 7 odstotkov vsaj dvignili, če nam bo to 

uspelo. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja. Odpiram razpravo. Bojan, najprej.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Še enkrat podpiram program športa, upam, da je tudi tale datum dovolj hitro sprejet na 

mestnemu svetu in pa bi pozval mestno upravo, da bi čim hitrejše po novem letu začeli ta sredstva deliti 
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društvom, ker po navadi se ta sredstva šele dobijo konec aprila, začetek maja in marsikakšno društvo diha na 

škrge, ta vmesno obdobje, štiri mesece in je velik problem za samo financiranje, tako da prosim upravo, da res, 

zdajle je september, ima vso podlago, da to res pripravi in da ta denar probajo dobiti meseca februarja, ne pa 

meseca maja. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Irena?  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Ja, jaz nad samim tem letnim programom športa nimam nekih pripomb, zelo dobro je vsako leto pripravljen, to 

pomeni, šport je zelo dober vzgojitelj, dobro je za zdravje, za sprostitev, sami plusi, to pomeni, popolnoma 

podpiram, imam pa zraven, ker se tukaj na to nanaša, eno vprašanje, kako potem mestna občina preverja, če so 

bila sredstva, ki so bila posameznim klubom, društvom tudi namensko porabljena, dejansko med zdajle resnično 

zanima, ker je medijsko zelo izpostavljeni nogometni klub Triglav Kranj, kaj to pomeni za nas, ker v bistvu mi 

sofinanciramo ta klub, kaj pravzaprav je šlo tam tako hudo narobe, to pomeni, ali kot občina lahko karkoli 

spremenimo, ker kljub temu pa si želimo, da klub deluje naprej, čeprav se je zdaj znašel v eni hudi finančni krizi 

zaradi zelo slabega vodstva. Samo toliko.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala, najprej Bojanu hvala za pobudo, se strinjam, da bi v najkrajšem času po novem letu ta sredstva poskušali 

razdeliti, podporo, da rečem, imamo, s programom preko D spota, ki nam generira, da rečem odločbe, ko 

strokovna komisija presodi vse vloge, je pa čez 1000 obrazcev, za pregledati, tako da kar tako po novem letu, rok 

za oddajo vlog je kar nekaj dela, tudi administrativnega, da to uredimo, se bomo pa potrudili, čeprav naš športni 

Marko odhaja, da bomo v čim krajšem času nekoga uvedli, a denar tudi razdelili. Kar se tič odgovora Ireni, pa ja, 

nadzor nad porabo sredstev imamo, poročila dobimo, tudi potrdila dobimo, vse tisto recimo za štipendije, če 

rečem, ki jih razdelimo na podlagi poziva, dobimo tudi dokazila, da so štipendije nakazane naprej, nadzor nad 

porabo sredstev imamo, kar se tiče nogometnega kluba Triglav, pa ja je medijsko odmevno in tudi komisija za 

šport je predlagala, da na naslednji komisiji, se pravi v mesecu oktobru podamo poročilo o porabi javnih sredstev, 

ki jih ta klub prejme. Se prvi, pridobijo sredstva tudi iz drugih virov, nam so dolžni poročati o porabi tega dela, ki 

ga občina sofinancira in to bo v oktobru poročano.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala. Ana, še?  

 

ANA ČERNE (mestna svetnica) 

Hvala za besedo, tudi jaz se strinjam, da je ta letni program športa zelo dobro pripravljen. Imam pa dva predloga, 

in sicer prvi je ta, da se relativno malo sredstev namenja postavki prostočasna športna vzgoja predšolskih otrok. 

Tukaj je namenjenih samo 5000 evrov, taka je na primer Mali sonček in zdaj pokazalo se je, da je vadba gibalnih 

vsebin predšolskih otrok najbolj učinkovita ravno v tej starosti, torej pri predšolskih otrocih, in sicer bi bilo 

smiselno, da bi občina ta sredstva povečala in sicer na način, da se najame bližnje športne dvorane, kjer bi imela 

vsaka skupina vrtčevska možnost izvajati te gibalne vsebine. Potem pa druga stvar, zelo me veseli, da se je v 

program umestilo sredstva za športnega pedagoga. V prvi triadi osnovnošolcev, to vem, da imajo nekatere 

občine kar velik izziv, si to želijo, tega pa občina ne podpira, tako da je to zelo pozdravljam. Tudi pokazalo se je, 

da so kranjski šolarji okrevali najhitreje po epidemiji, je tudi notri zavedeno, ampak tukaj mi je malo manjkal 

podatek, na primer, čez vrednost kranjskih osnovnošolcev in to bi lahko tudi pokazali znotraj tega, da bi še bolj 

krepili to. Ker bi tudi na ravni ministrstva, ko se bo mogoče ta predlog upošteval, je to fajn, da se tudi tukaj notri 

vidi. To, samo ti dve kratki pripombi bi bile.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
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Hvala za pripombi, vsekakor ja, vredni vključitvi v letni program športa. Kar se tiče prostočasne vzgoje predšolskih 

otrok, bomo preverili, v kolikor je možno znotraj tega letnega programa športa še kakšen evro prerazporediti na 

to postav ko, bomo predvsem če vidimo da je učinek, kot je pri športnem pedagogu v prvi triadi šol se pokazal 

za res uspešnega in so tukaj kranjski otroci nad slovenskim povprečjem, tako da bomo na tem delali še naprej, 

kar se tiče gibalnih uric in uporabe telovadnic. Zelo veliko potreb je po zaprtih športnih površinah, bi si želeli jih 

imeti še več, zato ob novogradnjah, kot je bila zdajle recimo novogradnja vrtca Bitnje, umeščamo notri že 

telovadnice za tele otroke, pa bomo k temu stremeli tudi v prihodnje, da bi vsaj neke manjše avle oziroma če se 

da manjše telovadnice tudi za te otroke naredili, da so čim bolj aktivni tudi v času vrtca.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Še kdo? Ne. Potem bomo zaključili tole točko, tudi z glasovanjem. In sicer glasujemo o točki 12, 

12letni program športa. Prosim za vašo prisotnost. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete: Hvala lepa. Hvala tudi 

za pohvale, soglasno sprejeto, hvala, Tanja, hvala vsem, 26 za, Saša, tudi. Hvala. Gremo, 13. točka. Igor.  

 

IGOR VELOV (predsednik Komisije za nagrade in priznanja) 

Hvala za besedo. V imenu komisije za nagrade in priznanja, kot veste, je bil razpis v juniju, čez poletje smo na 

tem delali, in z gradivom ste dobili predlog. Na podlagi razpisa smo dobili prispele pobude, tako kot vedno, 

najprej formalno v prvem krogu pregledamo ali so ustrezne. Ugotovili smo, da nekatere kot so PGD Mavčiče, 

AFZ, Ozara Kranj, MKD Ciril in Metod, ZKD Kranj, da te štiri pač ne morejo dobiti to, za kar so predlagane, zato, 

ker bodisi so to nagrado dobile ali pa katero drugo v petih letih, v glavnem v skladu z odlokom, pravilnikom ne 

morejo. O tem smo zato pogledali, ali mogoče pa ustrezajo glede na predlagatelja glede na vsebino na 

obrazložitev kam drugam, da jih kar tako ne damo stran, in smo to naredili. Potem v drugem krogu smo šli od 

lažjega k težjemu. Smo podelili tiste, kjer je recimo častni občan bil samo eden, potem smo isto situacijo imeli 

prvi veliki plaketi Mestne občine Kranj, smo prebrali, ugotovili, da po vsebini si zasluži to nagrado in ker je edini, 

ni bilo veliko za razmišljati, smo to potrdili. Potem smo pogledali naprej pri priznanju, listino o priznanju mestne 

občine Kranj, smo ugotovili, da imamo tri fizične osebe pa župnijsko Karitas Kranj, kakorkoli smo tehtali, smo 

ugotovili, da bo najbolj narobe, če bomo katerokoli od fizičnih oseb ne podelili in smo šli, da je rdeča nit ali pa 

skupni imenovalec, da smo trem fizičnim osebam to predlagamo, da se to podeli in znotraj tega pač ni župnijske 

Karitas Kranj. In seveda potem v naslednjem krogu smo pogledali tam, tisti, ki niso dobitniki ali prej povedano, 

niso ustrezali, smo jih probali uvrstiti pod neko drugo nagrado, se prav, bom v narekovajih rekel, nek drug boben, 

to je v skladu z odlokom, v skladu z razpisnimi pogoji in v skladu z vsakoletno prakso in na koncu imate vse v 

gradivu. Smo pač razdelili tako kot oziroma razdelili, predlagali, ker vem, da se tam nekje v nekih medijih zasledil, 

da naj bi jaz odločil, seveda ne. Lahko da sem kdaj pokomentiral, da je komisija o tem odločala in seveda je 

komisija o tem odločila o predlogu že julija in nobeno pisanje v avgustu in septembru ni moglo vplivati na to 

komisijo. Bo pa seveda svetniki se o tem predlogu verjetno razpravljali in odločali. Zdaj bom še enkrat zaradi 

jasnosti in preglednosti prebral, da predlagamo, da naziv častnega občana dobi gospo profesor Matevž Fabjan, 

potem nagrado mestne občine Kranj, gospod Zoran Smiljanič, listine o priznanju so tri, gospod Jože Frelih, gospod 

Jože Benedik in gospa Fani Bevk. Veliko plaketo mestne občine Kranj prejme oziroma predlagamo, da jo prejme 

mešani pevski zbor DPD Svoboda iz Stražišča in veliko Prešernovo plaketo predlagamo, da jo prejme gospod 

Simon Krejan. Gradivo imate, da ne bom predolg, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Igor. Evo, odpiram razpravo. Vidim, da ste delo dobro opravili, da ni nobene razprave. Hvala lepa, 

Igor, celotni. Dajem zdaj to na glasovanje. Torej predzadnja trinajsta točka, preden gremo na vprašanja. Vaša 

prisotnost, prosim. 24, 25. Prosim, če lahko glasujete. 25 plus 1. Ok, hvala lepa. Imamo, 24 za, 25 za s Sašo. Ti si 

nekaj narobe? 26 vseh za. Igor še?  

 

IGOR VELOV (predsednik Komisije za nagrade in priznanja) 
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Jaz bi se samo v imenu komisije, na katero moram reči, da se je vršil nek pritisk, letos bolj kot običajno, ampak 

nič hudega, vsega smo navajeni. Bi se rad zahvalil, da ste soglasno potrdili. To nam daje vedeti, da smo dobro 

opravili svoje delo, če se lahko malo pohecam, vsi ste Igor Velov.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

V redu, Igor. Gremo zdaj na 14 točko, misija EU, podnebno nevtralna in pametna mesta.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Spoštovane svetnice in svetniki, kot se spomnite, ste na majski seji bili obveščeni oziroma seznanjeni s tem, da 

je mestna občina Kranj bila izbrana med 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest do leta 2030, torej ta elitna 

stoterica plus 12 iz pridruženih držav članic, mest. danes je pred vami sicer kratko gradivo, in predlaganim 

sklepom, in sicer, da se mestni svet Mestne občine Kranj po tej seznanitvi, ki smo jo imeli v maju, dejansko 

podpira prizadevanje in delovanje mestne občine Kranj, pri doseganju ciljev misije EU za podnebno nevtralna in 

pametna mesta do leta 2030, razlog je ta, da je evropska komisija objavila prvega v nizu razpisov za to misijo, 

govorimo o skupni vrednoti 32 milijonov evrov, 12 pozivov po 1,5, deset pozivov po 1,8, po pol milijona. Tukaj 

smo se slovenska tri mesta, Mestna občina Kranj, Mestna občina Ljubljana in Mestna občina Velenje, kis mo bili 

izbrani v to misijo, združili v skupno pobudo za dosego ciljev in v bistvu bomo predvidoma v oktobru pismo o 

nameri o vzpostavitvi slovenskega partnerstva, v sklopu katerega se bomo zvezali k aktivnemu sodelovanju, na 

tej področju in pa v bistvu po podpisu županov k skupni nameri, je potem rok do četrtega novembra, da se tudi 

prijavimo z našo pobudo, več različnih področij je v igri, se še usklajujemo, je pa sama zaveza mestnega sveta 

oziroma mestnih svetov po Evropi ključen, zato tudi, da potem Evropska komisija obravnava resnost prijav. Zgolj 

v vednost, mi smo prejšnji teden gostili delegacijo 15 članov sicer iz Izraela, različnih kibicev in teh zadev, ker jih 

zanima, kaj delajo, ker je prišlo do njih, v petek že gostimo tudi sedemčlansko delegacijo iz mesta Koebenhavn, 

Danske, ki je na tem področju zelo aktivna in so dejansko poslali svoje misije po celi Evropi, tako da zdaj gledajo 

dobre stvari, da jih bodo potem naprej prijavljali in v taki zgodbi smo zdaj vsaj dveh konzorcijev za Horizont 

projekte, to so 10 milijonov plus, prijavili smo se v tega skupaj z mestom Milano, konzorcij italijanskih mest in pa 

nas, ko so nas hoteli zaradi digitalne preobrazbe in pa tudi v konzorcij za Horizont projekt 10+ z nizozemskim 

Utrechtom. Tako da čisto preprost, kratek tekst, verjamemo, da tudi to podpirate, v tej misiji 100 podnebno 

nevtralnih in pametnih mest je najbrž prišla do vas tudi ta pobuda o čim več se gibati v naravi, torej ta aplikacija 

hodim15 oziroma walk15, nekateri ste jo naložili, marsikdo od nas jo uporablja, skupaj seštevamo, koliko korakov 

smo naredili, toliko bo posajenih dreves, to je ena taka luštna hitra akcija, ki se je do ljudi, se jim zelo dopade, 

jim uporabljajo, marsikoga tudi iz tega lagodja kavča spravi ven in take in podobne akcije bodo v prihodnje. Je 

pa še enkrat, ta misija za podnebno nevtralna in pametna mesta ena izmed petih ključnih in tudi dejansko ključni 

del za razdeljevanje teh večjih denarjev evropske unije po svojih državah članicah. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tomaž. Kakšno vprašanje, mnenje? Ne. Potem bi še to točko zaključili, številko 14, pardon, prosim za 

vašo prisotnost, Saša je tudi prisotna, eno prištejemo plus. Trenutno 23, 24, prosim, če lahko glasujete. Evo, 

hvala lepa, 24 za, vključno s Sašo. Zdaj imamo vprašanja, predloge in pobude članov mestnega sveta. Jaz bi 

samo to, preden, če bo kdo šel, Saša, se ti tudi prijavljaš, če bo kdo šel, naslednja seja bo 19.10.2022, če bo kdo 

mogel prej iti, da veste, v oktobru 19.ga. Prvi je Bojan, Bojan, prosim.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Moja pobuda oziroma vprašanje se pa glasi, da vhod v mestno občino že nekaj časa ni več tak 

kot je bil. Včasih si prišel z veseljem na mestno občino, ni bilo stožcev, ni bilo ograj in pa vrata so bila odprta, 

lahko si šel notri, kadarkoli si hotel. Danes pridem na mestno občino, pred vhodom gneča, en kup ljudi, vrata 

zaprta, čakaš varnostnika. Mislim, da to ni več moja, naša občina, na katero si z veseljem prišel in so bila vrata 

odprta. Pred vrati je pa največ ljudi, ki čakajo na vizo oziroma tujcev in bi prosil oziroma dal pobudo: mestna 

občina ima več vrat, več vhodov, tudi več prostorov, mestna občina je lastnica te stavbe in veliko drugih stavb v 



27 

 

starem mestnem jedru, na drugih lokacijah in mogoče pobuda, da se naredi vhod za te tujce nekje drugje. Lahko 

gredo tudi mestno redarstvo v te pisarne pa se naredi vhod za tujce zadaj in bo občina spet prijazna, odprta tako 

je bila. Jaz razumem, da ima upravna enota zadrego, stisko, da je velik naval tujcev, na to. Morate pa tudi 

razumeti nas občane, da čakaš in marsikakšen se obrne, ker ne ve, zakaj je taka gužva in reče, bom šel drugič, ne 

bom čakal, to je nepotrebno, če bi te ljudi dali nekam drugam, imajo druga vrata, drug vhod in občino spet 

odpremo kot je. Z Malo dobre volje se da to narediti. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bo kar Jani odgovoril.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, v bistvu to isto pobudo, o tem razmišljamo že zadnji dve leti in odgovor je v tem, da bo glavni vhod 

za občino postal steklena vrata na platoju pri Brionih in sicer iz razloga, da je trakt A je v 97 odstotkov zasedenosti 

upravne enote, dejansko tja hodijo samo gosti v upravno enoto, merili smo tudi obiske skozi ta vrata in ugotovili, 

da je samo 5 odstotkov tistih, ki gredo skozi glavna vrata so namenjeni na mestno občino Kranj, zato je pač 

smiselno, da trakta B in trakta C, ki jih uporablja občina, da je vhod na občino na tej strani. Jutri se montirajo že 

steklena vrata med traktom A in traktom B, v naslednjem tednu pa predvidoma sledi tudi medijski dogodek, da 

bomo pač občane obvestili o tej spremembi. Hvala za pobudo pa dejansko že izvajamo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

V redu, hvala lepa. Igro je naslednji.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Hvala, jaz imam eno vprašanje, povezano s Kranjskimi novicami, s tem brezplačnikom, ki ga dobimo na dom. 

Doživel sem nekaj dni nazaj nekaj, kar me je šokiralo, in sicer to, da sem kot Igor Velov naročil oglas v Kranjskih 

novicah in čisto po spletu okoliščin zvem, da je ta oglas bil nekomu na občini poslan v pregled. Ne vem, jaz se kaj 

takega spomnim samo leta 2003, ko sem neko kritiko napisal ali pa nekaj pozval takratnega župana Mohor 

Bogataja, on mi pa je spodaj, ko se je moj tekst končal, mi je že kar odgovoril. Se spomnim, da je bilo takrat zelo 

hudo, je prišlo že do tega, da je skoraj urednik moral odstopiti, da to enostavno ne gre. Zanima me, zakaj, po 

kakšnem ključu se stvari, ki jo nekdo naroči, gre v neko odobritev, upam, da to ni vsebinska cenzura, da nam bo 

kdo povedal, kaj lahko oglašujemo in bi res prosil pojasnilo, zakaj, da bom znal v bodoče drugače ravnati in tudi 

bi prosil, da v najkrajšem možnem času to pogodbo dobim na vpogled, ker na Gorenjskem glasu mi rečejo, tako 

zahtevajo, tako pogodbo imamo. Hvala lepa.  

 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 

Najlepša hvala za besedo. Lep dober večer vsem skupaj, s kolegom Velovom se ne strinjava vedno, tukaj pa 

absolutno se. Če je kdo navajen režimskim prijemov, sem v resnici jaz, ampak v tem primeru dejansko se lahko 

opravičimo Severni Koreji, ker smo jo smatrali za totalitarno državo. To je enostavno neverjetno, isti princip se 

je odvijal pri nas. Mi smo pred svetniških sredstev želeli objaviti en oglas, želeli smo izraziti nek javni diskurz in 

na koncu je ta zadeva romala v pregled občinski uradnici, jaz nimam nič proti tem, da se ugotavlja, ali gre 

dejansko za trošenje sredstev za namero svetniške skupine, to je popolnoma prav, ampak dejansko se je občinska 

uradnica spustila v naš zapis in ocenjevala politično korektnost našega zapisa. To je nesprejemljivo. Jaz bom zdaj 

figurativen, da ne bo kdo rekel, da sem teoretik zarot pa ne vem kaj. Mi lahko napišemo, da je zemlja ploščata 

in to mora biti objavljeno, ker imamo svobodo političnega izražanja, in ne more se zgoditi, da občinska uradnica 

ocenjuje, ali je to res ali ni res, da lahko rečemo kar hočemo. Dejstvo pa je, da je potrebno samo pregledati, ali 

gre za namene svetniške skupine ali ne. Dajte to lepo prosim odpraviti, ker zagotavljam, da se to nikjer v Sloveniji 

ne dogaja na ta način. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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Hvala lepa, Zoran. Še kdo na to temo? Katja, boš ti odgovorila?  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Glede, da je to Kranjski glas, da ga formalno postavlja mestna občina Kranj, da se ga je tudi spomnila Mestna 

občina Kranj, me pa preseneča cena. Cena je astronomska. En oglas pol strani mislim, da je 1000 evrov, cela 

stran pa 3000 evrov. Kranjske novice ali pa Kranjski glas, čez 1000 evrov je oglas in to, 1742, za objavo v Glasilu, 

ki smo ga mi potrdili, kot svetniki tukaj na mestnem svetu in jaz razumem, da se notri predstavlja občinska 

uprava, se notri predstavlja župan, podžupani in vsi, samo tudi mi svetniki smo del te občine in del te občinske 

uprave in karkoli bi mogli imeti razumno ceno, ta cena ni razumna. Če grem v katerikoli medij, me pride ceneje. 

Če grem, mislim, da ste pa tu zlatarji in da gre to še v centralen proračun ali kam gre ta denar, Gorenjskem glasu, 

to tehta ogromno razpravo, pred nami so volitve in bi bilo prav, da ima v Kranjskih novicah, Kranjski glas ali kaj 

se imenuje, vsaka svetniška skupina pravico zastonj eno objavo oglasa ali članek neki notri imeti. Zato ga tudi 

financiramo, če se notri lahko zastonj, smo se vsi svetniki lahko notri predstavili, imamo pa tudi v času volitve, 

mislim, da pravico, da eno objavo, eno pasico, po domače povedano, svetniške skupine ali pa liste, karkoli je, da 

nam to pripada in to ne za 2000 evrov, to pa presega za vsako mejo. Če ne je bolje, da ta časopis ukinemo pa 

zapremo. Hvala.  

 

KATJA ŠTRUC (vodja Kabineta župana) 

Mestna občina Kranj oglasov, ki niso iz sredstev Mestne občine Kranj ne more zavrniti, to je prvo, se pa z njimi 

po pogodbi seznanimo in če menimo, da vsebujejo recimo žaljive ali pa netočne vsebine, potem lahko urednici 

pošljemo oziroma predlagamo, da se objava zavrne. Tega Mestna občina Kranj ne more narediti, to lahko naredi 

samo odgovorna urednica. In zdaj če pa do objave za nas recimo vsebinsko sporne, bi vseeno lahko prišlo, imamo 

možnost odgovora na vsebino, v naslednji številki kranjskih novic, torej Gorenjski glas nas je pač po pogodbi 

dolžan seznaniti z vsebino nameravane objave, mi pa se do tega opredelimo oziroma mi samo potrdimo, da smo 

se seznanili in da nimamo pripomb in nimamo vpliva na to, ali bo oglas, ki ni iz sredstev MOK, zavrnjen ali pa ne. 

To je za prvi del. Kar se tiče oglasov iz svetniških sredstev. Gre pa za to, da tukaj je treba pač treba vedeti, da gre 

za oglase, ki so namenjeni delovanju svetniške skupine oziroma da so v okvirih mestnega sveta. Če pa niso ali pa 

da gre za nek strankarski oglas, ki nima veze s svetniško skupino, potem pa lahko to zavrnemo.  

 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 

To popolnoma razumem, vi morate pregledati, ali gre dejansko za oglaševanje svetniške skupine, da se lahko 

koristijo svetniška sredstva, ampak gospa, z vsem spoštovanjem do vas, vi ne morete ocenjevati, ali sem jaz točen 

ali netočen. Midva sva lahko ideološka nasprotnika pa se bo vam marsikaj zdelo nelogično, kar jaz govorim, 

ampak to je moja pravica. Razumete? Občina mi pa mora iz sredstev zagotoviti, da se jaz oglašujem ali pa ima 

naša svetniška skupina. In kar jaz govorim, je to, vi ocenite, ali gre dejansko za svetniško skupino, ne mi se 

vmešavati v vsebino. Razumete? Nimate pravice, zato, ker vi kot občinska uradnica ali pa sploh občinski uradniki 

ali pa oblast ali pa kdorkoli, ne more razsojati o tem, ali sem jaz točen ali netočen iz vidika mojega javnega 

diskurza. To je narobe, morate razumeti, da je to narobe? Se razumemo? Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Bojan, boš ti še povedal.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Ne more občinska oblast govoriti, kaj je politika. Politika stranke Liste smo del tega mestnega sveta in normalno, 

da se notri pojavljajo in če ne bo to samo nek županov list in ne glasilo Mestne občine Kranj. Vi nas gledate kot 

da smo zdaj, mi če smo v določenih strankah, da smo najbolj garjavi. Pa nismo. Mi smo za to zbrali parlamentarno 

demokracijo. In v parlamentarni demokraciji so politične stranke sestava mestnega sveta, ki imajo pravico 

govoriti, pisati in pa tudi plačati članke, saj jih plačamo s sredstev svetniške skupine, zato imamo denar intudi 

pravilnik smo sprejeli, da so objave za vse. In dajte nam to svobodo, dajte nam pa tudi normalno ceno. No, pa 
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smo spet pri pravilniku, ko smo govorili tokrat, koliko je problematičen, še zmeraj govorim, da je bil star pravilnik 

stokrat boljši pa stokrat manj problematičen kot pa danes, ko se v čisto vsako stvar vtaknete, ki vas po domače 

povedano čisto nič ne briga.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Igor?  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Poglejte, župan. Jaz to, da se, če je res to potrebno, da se pogleda, ali je upravičeno iz svetniških skupin pa da se 

vnaprej, mislim, da ne. Če ne bo, boste zavrnili račun, pa naj plača tisto, ki je to naročil. Ok, v tem delu me niti 

toliko to ne boli. Ampak da se nekdo vtika v vsebino, da je nekdo z vsebino kot nek cenzor obveščen, pa dajmo 

vklopiti zdrav razum, ali vam to res ne diši po neki diktatorski zadevi? Kar je pa še huje in to javno protestiram 

proti takemu načinu dela, da jaz Igor Velov iz svojega žepa plačam oglas, ki ga ureja privatna firma Gorenjski glas 

in ga štempla in deli okrog, vmes ga pa mora pogledati kabinet župana. Jaz mislim, da normalen človek, ki je zdaj 

to poslušal, se je zgrozil. In nimam več kaj govoriti. Samo želim si, župan, da mojih oglas, ki jih bom jaz plačeval, 

pustite pri miru do 20 novembra. Potem jih bom pa tako ali tako jaz gledal.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Jernej, si to hotel še na to kaj reči?  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 

Bom, če sem se prijavil. Presenečen sem, da v bistvu to, kar v bistvu očitamo na eni drugi ravni, da se to dogaja 

na lokalni. Sem malo presenečen, ampak mogoče bi nam povedal tudi direktor, kako to izgleda na državni ravni, 

ko se ti vtikajo v uredniško politiko. Mislim, če to drži, kar se danes pogovarjamo, predlagamo, da to čim hitreje 

to pogodbo popravite, ker mislim, da ne bi bilo dobro, da se to javno dogaja. Sem presenečen, sem res kratek 

čas v mestnem svetu, ampak če je to res tako, to ni dobro za ta del diskurza, ker vsi v tem mestnem svetu ne 

glede na to, za katerokoli stranko ali listo gre, imajo pravico povedati svoje mnenje, tudi če se z njim ne strinjamo. 

Pa smo si zelo različni, mogoče se z marsikom ne strinjam skoraj nikoli, ampak okrog te točke pa mislim, da je to 

treba urediti in spremeniti absolutno in to čim prej.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, bom dal še drugemu Bojanu besedo.  

 

BOJAN VESELINOVIČ (direktor občinske uprave) 

Hvala, ko sem bil že izzvan, pa sem se nameraval oglasiti, vendarle. Jaz mislim, da je treba tukaj verjeti, da ne gre 

za nobeno cenzorstvo na začetku. Je pa trčilo več stvari skupaj, zapleten ali zelo težek gmoten položaj teh lokalnih 

medijev, ki so taki kot so. Glas po mojem vedenju še relativno, poudarjam relativno, dobro stoji gmotno, v 

primerjavo z drugimi lokalnimi mediji, ne gre pa za to in tukaj mislim, da ni dileme pri gospodu Velovu niti ne pri 

gospodu Stenovanoviču, da ko gre za porabo denarja svetniških skupin, se lahko namenja tudi zaradi mene 

popularizacijo svetniških skupin, ne pa strank, in to je razlika. To je bil zdaj stranska veja te debate, ki mislim, da 

ni kamen spotike. Ko pa gre za plačana oglasna poročila, in tukaj je ta trk, ne trg, ampak trk ene avtonomne drže 

novinarstva pa želje v tem primeru pač političnih strank, da povedo tisto, kar so se namenile povedati, lahko tudi 

v obliki intervjuja očitno, kjer na robu piše, da gre za plačan oglas pa marsikdo tega ne ve pa n vidi od bralcev, in 

za pripravljenost, da plača toliko kot je gospod Velov rekel, da se plača. Meni je to tudi veliko ali pa vi, gospa 

Kristanova so rekla, aja, dobro, vi ste mu prišepnila. Tako da ni kakšne velike zgodbe zdaj v tem, ker gre za 

pogodbo, kot jaz vem, jaz v podrobnosti glede na to, da sem na novo tukaj, nisem čisto seznanjen z njimi, ampak 

tukaj gre ne za kaj drugega kot za pogodbo o zakupu medijskega prostora. In to je orodje, prek katerih se lokalni 

mediji na žalost financirajo in na ta način tudi preživljajo. Da je pa zdaj temperatura narasla v tem trenutku je pa 



30 

 

logično, ker smo pred volitvami in gre vsem verjetno na živce, ga ni verjetno predstavnika tukaj nobene stranke, 

ki bi ne bi zgrožen nad tem, koliko to stane. Toliko za ogrevanje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Samo malo. Najprej Bojan, prosim.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Delno se soimenjakom Bojanom strinjam, ampak poglejte, vi ste omenil, da se ne smejo reklamirati politične 

stranke, lahko se pa svetniške skupine. Jaz zastopim, če ima Igor Velov svetniška skupina Več za Kranj, lista ali 

karkoli je, a ne, tamle imamo pa svetniško skupino Resnica, svetniško skupino Slovenske demokratske stranke, 

se avtomatično stranka zraven reklamira, ker ne moremo drugače napisat. Svetniška skupina SD ne more 

drugače biti, ker se stranka tudi reklamira, če je tamle Lista za razvoj krajevnih skupnosti, to je nekaj drugega in 

nam pustite to svobodo, da se mi normalno pod svojim imenom kot ga imamo, napišemo, naročnik oglasa je 

svetniška skupina Slovenske demokratske stranke, in tukaj zdaj še enkrat se vprašam, ali mi dvojno financiramo 

ta časopis ta trenutek, ker zakupil se je časopis, ki izide, občina plača normalno vsebino, kot je, ali je en list, dva 

lista ali tri liste, mi svetniške skupine pa damo zraven neko promocijo ali nekaj, karkoli imamo za napisat, pa 

moramo zadevo še dodatno plačati. To se pravi, da je ta časopis financiran 10 enot, če nič ne napišemo, če se pa 

mi reklamiramo, je pa lahko mesečno ta časopis financiran tudi 30 enot. Se pa tukaj vprašamo, ali j to prav ali 

ne. Potem je boljše, da ta časopis ukinemo pa ga ni pa gremo vsi s plačanimi oglasi na Gorenjski glas pa je problem 

rešen, hvala.  

 

BOJAN VESELINOVIČ (direktor občinske uprave) 

Lahko samo odgovorim, ne gre za nikakršno dvojno financiranje. Gre za to, da občina Kranj ne da Gorenjskemu 

glasu toliko denarja, da bi lahko pokril strošek z vsebinami na vseh svojih straneh in je v pogodbi urejeno, da 

lahko trži Gorenjski glas v zameno za to, da davkoplačevalci niso obremenjeni s ceno celega časopisa oglasni 

prostor. In sploh ne gre za težavo v tem, na kar ste opozoril, da se pač svetniška skupina imenuje po stranki, ne 

gre za ta problem, gre samo za to, da se po vsebinski plati lahko svetniški denar po vseh propozicijah računskega 

sodišča tudi, se pravi denar za svetniške skupine troši za recimo tudi temu popularizacijo svetniške skupine, ne 

pa stranke in normalno, da so napisali, da je to svetniška skupina SDS ali pa resnica. Ali pa SD, je pa še nekaj, 

zakon o volilni kampanji ureja oglaševanje, politično propagando in je dovoljena samo v času volilne kampanje, 

ki se pa za lokalne volitve še začela ni, tako da je tudi to treba upoštevati, a ne.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Samo moment, poglejte, pustimo zdaj, da ne zaidemo s teme. Volilna opravila so se začela petega oktobra in  

takrat so se volitve začele. Kampanja se začne 20 oktobra in vemo, kaj pomeni kampanja, na kakšen način se 

lahko oglašuje in na kakšen način se lahko plača, ampak jaz samo nekaj opozarjam, to ni nedolžna stvar, na 

katero sem opozoril in to zna dobiti slovenske razsežnosti. Mogoče ravno zato, gospod direktor, ker ste bil prej 

nekje drugje direktor in ste na svoji koži občutili in tudi odšli od tam, ker se niste pustili, da vam tisti, ki vam 

denar daje, tudi govori, kaj boste delati. Zato nočem niti v najslabših sanjah razumeti vašo izvajanje, vaše 

govorjenje o gmotnem stanju časopisov in kako se oni financirajo, da ste mi hotel povedati, da jim vi denar dajete 

kot občina in zato bodo delali kot boste rekli. Jaz samo dve stvari želim, prvič, vi, ki ste zakupili prostor se vam v 

to noben ne vtika, zato se ne vtikajte v prostor, ki ga je zakupil Igor Velov. Ampak mogoče bom pa napisal, sem 

najlepši na svetu, bom plačal, če bom to napisal. Ne vtikajte se v to, in drugo, prosim za pogodbo čim prej. Hvala 

lepa.  

 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 

Gospod Veselinovič, jaz se bom potrudil maksimalno blag. Pet minut ste bil popolnoma politično korekten in ste 

zasedel čisto preveč našega delovnega spomina z nebulozami. Dejstvo je, da govorimo samo o eni stvari, da 

imamo mi kot svetniška skupina, ne glede na obdobje, kdaj se reklamiramo, pravico, da se oglašujemo. Dejstvo 
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je, da lahko občinska uprava ugotovi, ali je to legitimno in ali je legalno, ne sme se pa vtikati v našo vsebino. Jaz 

sem to doživel, na sploh se pa ne sme zgoditi to, kar se je Igor Velovu zgodilo. Človek je plačal s svojim denarjem 

medijski prostor in občina ocenjuje, ali gre to lahko notri ali ne. Dajte no, lepo vas prosim. Ne morete tega sploh 

opravičiti. Najboljšo potezo zdaj potegnete, da ste modro tiho.  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 

Ne bom se spuščal, sem že povedal svoje mnenje in bom na tej točki, nikakor kot generalni sekretar stranke, 10 

let sem bil, dva zakona sem na pamet poznal, zakon o političnih strankah pa zakon o volilni kampanji. To da se 

politične stranke lahko oglašujejo zgolj mesec dni v volilni kampanji, to ne drži. Imamo sodbo upravnega sodišča, 

in stranke se oglašujejo naslednji dan od ponedeljka dalje, ko so bile v nedeljo izvedene volitve. Prosim, dajmo, 

če že govorimo o zakonu in o pravilih, dajmo se držati tisto, kar velja, ne tisto, kar si želimo, da bi veljalo. Politične 

stranke smo se na teh zadnjih državnozborskih volitvah oglaševale že štiri mesece prej in to je upravno sodišče 

potrdilo na prejšnjih državnozborskih volitvah leta 2018, dajmo se držati tisto, kr velja, ne tisto, kar bi si želeli, 

da velja. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Še kdo na to temo? Jani, prosim.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa za besedo. Ne bom se spuščal v vsebino, ampak namigovanja o cenzuri s strani občinske uprave je 

podcenjujoče in popolnoma nefer. Medijska zakonodaja, tisti, ki jo poznate, veste, da mora vsak medij imeti 

urednika, urednik pa ima pravico, da zavrne tudi določen oglas, če preceni, da je to zavajanje. Takšna je 

zakonodaja pa nima tukaj veze z enim ali drugim. Kot sem rekel, se ne bom spuščal v samo vsebino. Mestna 

občina Kranj ni izdajatelj Kranjskih novic, ampak zakupila 9 strani od 16. Torej, pet strani mora Gorenjski glas 

prodati za to, da sploh pride finančno, sedem se opravičujem, sedem strani mora Gorenjski glas prodati, zato da 

sploh pride s financami skozi. Mešali ste hruške in jabolka, svetniška skupina, ko se oglašuje preko svetniških 

sredstev, je formalni naročnik občina, zato ste slišali od šefice kabineta, da je pač občina tista, ki presodi, ali gre 

za delo svetniške skupine ali pač svetniška skupina želi izigravati sistem in oglaševati stranko. Nič drugega. Ko pa 

kot je Igor stvar naredil, je pa to dejansko svet njegove vsebine in njegova pravica, in kar je Bojan govoril, pa ni 

omenil, je to, da ko je oglas iz svetniških sredstev, pride oglas s popustom, ki je občutnejši, kot pa če to naredi, 

kot je naredil Igor. Torej, če se SDS, svetniška skupina SDS preko svetniških sredstev oglašuje, mislim, da je oglas 

okrog celostranski govorim, mislim, da na pamet, je okrog 1400 evrov, medtem ko oglas, če ga narediš kot Igor, 

je pa 1900 ali 2000, kot je bilo prej omenjeno. Predlog glede volitev, da bi politične stranke imele znotraj volitev 

zastonj oglas, je skregan že z zakonom o volitvah, pač je nelegalen, ker od 20.10. do 20.11., ko trajajo volitve, so 

vsi oglasi, morajo biti brez popustov prikazani v poročilu za Računsko sodišče in veljajo za vse pod enakimi pogoji, 

tukaj pa pač bi prišli že v enostavno kršitev, da tiste stranke, ki niso zastopane v občinskem svetu, pač en bi mogle 

priti do svojega zastonjskega oglasa, zato obstajajo drugi načini, ki jim država nalaga občini, to je preko 

zastonjskih plakatov pa drugih možnosti predstavitev. Pač tukaj prosim, da ne mešamo hrušk in jabolk pa da se 

držimo zakonodaje. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. S tem bi to točko zaključil in gremo na Ireno.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Še zadnjič. Včasih rečejo poskušaj od tistega, ki ti nekaj obljubil, to poterjati, če je ta, ki ti je obljubil, to malo 

pozabil. Jaz sem že pred vsaj eno leto in pol nazaj eno pobudo podala, da bi se to plakatno onesnaževanje Kranja 

malo omejilo, to pomeni zelo me zaboli, ko vidim, da je kozolec, ki je namenjen drugim dejavnostim, poplakatiran 

in da pravzaprav, ko se mimo teh polj Sorškega polja, na katerem koliko koncu se pelješ, samo postavljajo nova 

in nova plakatna mesta. Opazovala sem tudi, da nekatera plakatna mesta so zasedena resnično samo v času 
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volitev, sicer pa oglašujejo koncert, ki je bil osem mesecev nazaj, to pomeni so kakšna plakatna mesta, ki so 

popolnoma neatraktivna in takrat mi je bilo obljubljeno, da se bo razmislilo, seveda to naredimo po 20 

novembru, ko se ta volilno leto izteče, da se ob preučil odlok, jaz sem tudi povedala, da naj si vzame  občinska 

uprava v ogled odlok, ki ga je sprejela občina Radovljica, da se mogoče malo omeji to plakatno onesnaževanje 

Kranja. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, naj Janez odgovori.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Mogoče v parih stavkih vseeno, da to problematiko osvetlimo, mi imamo v aktualnem OPN, že sprejete 

strokovne podlage, ki so, bom rekel, precej omejujejo območja oglaševanja, tudi novi zakon ZURP3 omejuje 

oglaševanje na prvih kmetijskih zemljiščih in daje neko prehodno obdobje, do kdaj mora biti odstranjena, in tudi 

večkrat smo že prijavili, bom rekel s strani občine oziroma tudi iz našega urada določena plakatna mesta, ki po 

strokovnih podlagah niso dovoljena, da se inšpektoratu, da se jih odstrani oziroma prijavi, da so tam nelegalno. 

Inšpektorat, mislim, da v prvi vrsti je bil kmetijski, je določena plakatna mesta uspešno odstranil, pojavila so se 

pa po nekaj mesecih zopet na istem mestu nova plakatna mesta, v zadnjem času pa se s tem, ker to nalogo je 

deloma prevzel tudi naš inšpektorat, se tudi naš inšpektorat s temi prijavami ukvarja. V okviru sprememb OPN 

pripravljamo tudi novo podlago, kjer bomo tudi vse tiste, ki so zdaj dovoljeni na kmetijskih zemljiščih, ker na 

nekaterih vpadnicah so dovoljeni, bodo zaradi zakona, zaradi uskladitve zakona, tudi mogli biti brisane, kar ni 

seveda na stavbnih zemljiščih, v kolikor pa je na stavbnih zemljiščih pa tam določena plakatna mesta lahko so. 

Vsi vemo, bom rekel, sta dva ekstrema. Nobenega plakata nikjer ali pa čim več, da so te cene nekje normalne, 

nizke, ta uravnilovka je težka. Mi smo zdaj najbolj v navezi z Ljubljano, kako to dela, tam imajo kar dobro urejeno 

ali pa zelo dobro urejeno, kar se tega tiče  in tudi redno izvajajo nadzore, odstranjujejo kršitelje in jih kaznujejo, 

tako da se dogaja in v teh spremembah OPN, bodo nove podlage, lokacije tiste, ki so sprejemljive in v redu, bodo 

ostale, tiste, ki so nelegalne, kvarijo poglede in podobno, bodo mogle biti odstranjene, absolutno.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, jaz bi samo to še rekel, da smo bili 14 dni nazaj pri ministrici in je obljubila po novem tudi akcijo 

inšpektorata, da se to odstrani, a ne, posledico pa, da jih mi odstranjujejo pa na izhodu Kranj Šenčur, ko te počaka 

500 metrov dolga planka samih reklam, to je pa druga zadeva.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Pozdravljeni, zadeva sodi tudi nekako v moj urad. Mi smo se kar nekaj časa usklajevali, kako počediti te, ker v 

zadnjem času se je kar nekaj plakatnih mest na novo pojavilo, predvsem ob vpadnicah, in približno tri mesece 

nazaj je, so naše strokovne službe, oba urada skupaj pripravila dopis in na podlagi navodil župana, župan je to 

potem naprej tudi oddal prijavo, uradno prijavo z dopisom, da se na vpadnicah počisti tista plakatna mesta, ki 

so tam nezakonito, tako da se je začelo z odstranjevanjem teh plakatnih mest. Je pa zadeva precej bolj še 

zakomplicirana, ker tukaj sta dva odloka, je odlok o oglaševanju, ki je bil že nekako omenjen in OPN, kjer imamo 

že neke strokovne podlage, ampak obadva morata biti popolnoma usklajena, zato da bo lahko tudi občinska in 

državna inšpekcija ustrezno odreagirala,  in zdaj je dogovorjeno, da se še neke popravke o spremembah OPNja, 

ki se pripravljajo, doda notri, odlok o oglaševanju je pa že več ali manj pripravljen, je že v notranjem usklajevanju.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Tomaž.  

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Mene pa zanima, ali imamo kakšne informacije o pač zadnjem stanju popravila ceste nad 

Savskim otokom, ta problem sem opozoril na slabo vozišče sem jaz opozoril že novembra 2021, vem, da je šel, 
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verjetno je vedel, kaj bom vprašal, če imamo kakšno informacijo, ker zdaj vremensko ni več ugoden vpliv na 

popravilo tega, to je prva stvar. Druga je, ali smo kot občina obveščeni, da kakšni avtobusi kdaj ne vozijo, ne 

pridejo po vasi, verjetno zaradi bolniških, pomanjkanja šoferjev, velikokrat se zgodi, da otroci dejansko ne morejo 

v šolo, ker ni avtobusa, če imamo to informacijo, kot plačnik določenih sredstev, temu prevozniku, bi verjetno 

morali biti o tem obveščeni pa mogoče tudi del sredstev nazaj dobiti. Tretja stvar, ki jo pa imam, je pa 15odstotno 

dražje parkiranje, če plačamo prek Easypark aplikacije. Meni osebno se 15 procentov zdi zelo veliko zraven, zdaj, 

ali je mogoče obstaja kakšna konkurenca, ki bi nam to ponudila cenejše. Koliko dejansko ta Easypark dobi prek 

te aplikacije od občine Kranj s temi 15 procentno provizijo, to je tudi to, kar me je zanimalo, če imamo kakšne 

informacije?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

To zadnje bomo dali pisno, moramo Komunalo vprašati.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Za obvoznico nad Savskim otokom smo v stalnem kontaktu z ministrstvom. Glavni in izključni problem je v tem, 

da izvajalec, ki je slabo naredil celo zadevo, podlaga in asfalta nista bila dobro urejena, položena, zato je asfalt 

splaval po hribu navzdol, izvajalec je ministrstvo oziroma direkcijo za infrastrukturo toliko časa po domače 

rečeno nategoval, da se je direkcija odločila, da bo vnovčila garancijo pa izvedla ta popravila sama, to garancijo 

so vnovčili ta teden, zdaj morajo izbrati izvajalca in na svojo roko narediti na novo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Saša.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Tukaj bi Tomaža dopolnila mogoče, tudi ta delavski most je postal kar zelo valovit, ali je bil izvajalec del isti… 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ne, GGD pa Saning in tudi razmišljajo o vnovčenju garancije… 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Poglejte, če pogledamo te ceste, zdaj imamo tamle Jelenov klanec zaprt, k je kao pogorelo, je pogorelo, ne kao. 

Hočem nekaj drugega reči. Imamo zaprt Jelenov klanec, tamle tiste Savska obvoznica je katastrofa, še Delavski 

most, ne vem, kako bomo prišli do Kranja tisti desni breg, če se bo vse zaprlo, še ta naj se podre čez Savo most, 

ker tudi ne vem. Resnično me tole zanima, tale most čez Savo, koliko je sploh še varen. Tiste ograje stojijo tam 

že koliko časa na pločnikih, ljudje hodijo po cesti, mislim, to je katastrofa, jaz ne vem. Res. To je ena stvar. 

Plakatna mesta, prek ko smo govorili, tole, kar se oglašuje na teh zemljiščih. Če je to privatno zemljišče, se 

privatnik lahko oglašuje? Ne? Na kmetijskem zemljišču, če on da soglasje? V redu. Za konec bi rada podala eno 

pohvalo na medobčinski inšpektorat, sicer ne na vodjo, ampak na njegovega zaposlenega, in sicer redarja, 

gospoda Podjeda, sicer ne vem kako mu je ime, imela sem z njim zelo pozitivno izkušnjo, moram reči, pohvalite 

ga, sem obljubila, da ga bom pohvalila, bil je izredno korekten, ne ne ne, zelo korekten, lepo se je pogovarjal, res 

izredna pohvala. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Vodja je tak, zato se ostali to naučijo. Ok, Lea.  

 

LEA BIDOVEC (mestna svetnica) 

Jaz bi mogla že dva meseca, ne več, štiri mesece nazaj sem imela bolezen, nisem mogla, sem imela še slikovno 

gradivo, samo vprašanje imam, glede na to, da Kranj koraka k temu zelenemu mestu pa mislim kanjon Kokre, 

prihaja zima, prihaja sneg in potem mi ta sneg vozimo in gradimo kranjski kokrški ledenik, pravijo, da je to tam 
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notri veliko kemikalij, se to meseca maja in junija topi v reko Kokro. Me zanima, ali je to res pa če se bo lokacija 

tega umetnega ledenika prestavila kam drugam in se ne bo v reko Kokro? Druga stvar. Poleti je okoli Kokre bilo 

zelo veliko skupin, ki so imeli varstvo, poletno varstvo otrok in vsi ti otroci so se kopali v tej reki notri? Glede na 

to, da je ta reka bila umazana oziroma da so pač nekaj notri spuščali, da so…, ne vem, ali smo mi kot mestna 

občina dolžni za, kako se reče zdaj, za onesnaženost vode poskrbeti, testirati ali je to inštitut, kaj se lahko naredi 

oziroma če se da kaj kje kakšno opozorilo, da se ti nedolžni otroci ne bi kopali v tej Kokri notri? To je to.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Premalokrat Kranjske novice bereš, o tem je vse pisalo… 

 

LEA BIDOVEC (mestna svetnica) 

Sem brala, sem pa vsak dan ob Kokri, vsak dan naredim dva sprehoda, imam dolžnosti, mogoče pa ti ki pišejo 

Kranjske novice pa dajejo izjave, niso tam, pa dajva tako.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Naredili smo, nam to ni treba. Naredili smo na začetku sezone, kjer smo ugotovili, da so na vseh treh mestih, kjer 

smo vzeli, kjer so vzeli vzorce čiste vode, potem je prišlo do izliva, suše in pa onesnaženja, opravili smo tako spet 

testiranje in ugotovili, da Kokra ni primerna za kopanje.  

 

LEA BIDOVEC? (mestna svetnica) 

Se ne da s kakšnimi opisi dati opozorilo… 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Dajemo skozi, samo pač to… 

 

LEA BIDOVEC (mestna svetnica) 

Ne v Kranjske novice, glasila, da bi se mogoče dol napisalo… 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Je bilo po radiu, povsod smo objavljali… 

 

LEA BIDOVEC (mestna svetnica) 

Potem so zelo neodgovorni ljudje. Ok, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Kdo bo ledenik? To ni ledenik, ampak je morje, sol… 

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Čisto na kratko, občina ni dolžna spremljati stanja voda, ampak jo spremljamo ob takih dogodkih kot vedno, zdaj 

smo celo naročili, da bomo mesečno spremljali stanje Kokre na treh mestih, tudi iz vidika, da se ugotovi, kje so 

kakšna potencialna onesnaženja, na katerih delih ali pride to iz Rupovščice ali pride iz Jezerskega, ena lokacija 

bo na začetku občine, druga dol pod starim delom Kranja, tretja pa iztok Rupovščice. Tako da smo to pojačali na 

stroške občine, ker država pač izvede meritve enkrat letno in več kljub temu, da smo prosili, pač ni za pričakovati.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
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Na kratko ledenik. Res je, že več kot 30 let se spušča sneg v kanjon Kokre, to sem se tudi sam parkrat prepričal 

letos, ko sem iskal pot, kako od tako imenovane županove brvi priti do standarda, mi smo ta projekt prijavili na 

razpis na MGRT, na žalost je padel in bo ponovljen, celoten razpis, za sofinanciranje tega projekta. Se pravi, 

ledenik, gre za naravno vrednoto in letos je Komunala že dobila navodilo poleti, da se dobi novo alternativno 

lokacijo, najverjetneje v Savo, je to…, sol je, sol, ampak, je še kaj drugega, verjetno… 

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

V Listi za razvoj Kranja smo že spomladi opozorili na nevarno krožišče v Stražišču, gre za krožišče med Delavsko 

in Škofjeloško. Takrat ste mi odgovorili na upravi, da ste sami ugotovili, da je tam preplastitev slaba in nevarna, 

vendar ste se napak lotili reševanja tega, in sicer na način, da je bilo samo dol pobran asfalt, se pravi, da je bil  

dol pobran asfalt, zrezkan je bilo, ni bilo pa na novo asfaltirano. Jaz sem na junijski seji na to opozoril in zahteval 

odgovor in ukrepanje. Do danes se tam ni nič spremenilo, zato še enkrat pozivam, da se tam asfaltira oziroma 

prosim za odgovor, ali ima občina namen to asfaltirati, urediti površino tako, da bo varna in do kdaj, če pa nima, 

naj pove, da zavestno želi imeti tam nevarno krožišče. In druga stvar, ki jo imam, je pa vezana na vstop v mestno 

jedro za gibalno ovirane osebe. Po odloku imajo možnost vstopa, vendar samo za pol ure. V Listi za razvoj Kranja 

sem mnenja, da je pol ure premalo, za kakršenkoli opravek v mestu, sploh ker so to gibalno ovirane osebe, rabijo 

več časa za parkiranje, za izhod iz vozila, za gibanje po mestu in tako naprej, zato predlagamo, da se pripravi 

spremembo odloka, kjer se bo ta čas podaljšal na dve uri, in to bo tudi v skladu s sistemom kratkotrajnega 

parkiranja, hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bomo pripravili za prvi del za ono cesto pa za to, bomo dali pobudo. Še kdo? Ne. Potem vsem skupaj 

lep večer, 19.10. se dobimo ob 16.00, tamle pa da bo lahka pot domov, lahko še en sendvič vzamete. Srečno, lep 

večer.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.40. 

 

 

Za zapisnik: 

Milena Bohinc 

 

         Matjaž Rakovec  

         Župan 


